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معاون رییس جمهور خبرداد؛
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وزیر ارتباطات  :

ماهواره های ایرانی با ماهواره برهای 
ملی تا ۱۰ سال آینده در مدار ژئو 

مستقر می شود

معاون سازمان تدارکات پزشکی هلال احمر 
در گفتگو با پیشرو:

هلال احمر ۸۰ درصد داروهای خاص و 
تک نسخه ای را تامین می کند

حسینی در جمع خبرنگاران:

رییسی حزب ندارد

پرتاب  گذاری  هدف  از  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
ماهواره های ملی با ماهواره برهای ایرانی و استقرار آنها در مدار 
ژئو تا ۱۰ سال آینده خبر داد.عیسی زارع پور وزیر ارتباطات و ...

معاون سازمان تدارکات پزشکی هلال احمر از ظرفیت این سازمان 
برای ذخیره داروهای استراتژیک خبر داد و گفت: ۸۰ درصد داروهای 
خاص و تک نسخه ای توسط این جمعیت تامین می شود.علی شهداد 
با اشاره به فعالیت سازمان تدارکات پزشکی هلال احمر درباره تولید و...

معاون پارلمانی رییس جمهور گفت: رییسی حزبی ندارد و تاکید کرده اعضای 
دولت در انتخابات از فرد و فهرستی حمایت نکنند.

»سید محمد حسینی« معاون پارلمانی رییس جمهور در حاشیه 
حضور در نشست خانه گفت وگوی انتخابات دانشگاه تهران در 

جمع خبرنگاران در خصوص برخی شایعات پیرامون حضور ...

تاکید صحرائی بر واگذاری فضاهای 
بلااستفاده مدارس برای توسعه 
کودکستان ها و پیش دبستانی ها

نرخ ارز 
حج ۱۴۰۳ 
تعیین شد

لاجوردی خبر داد؛

افزایش سرعت 
اجرای فیبر نوری 

با صندوق 
توسعه فیبر

وزیر آموزش و پرورش بر تسهیل واگذاری فضاهای مازاد و بلااستفاده مدارس 
و سایر فضاهای آموزشی و پرورشی در اختیار ادارات کل و آموزش و پرورش 
برای توسعه کودکستان ها و دوره پیش دبستانی تأکید کرد.رضامراد صحرایی 
در نشست مشترک شورای معاونان وزارتخانه و مدیران کل آموزش و پرورش 
استان ها، با اشاره به بخشنامه صادره از سوی وزارت آموزش و پرورش، بر اجرای 
این دستورالعمل برای تسهیل واگذاری فضاهای مازاد و بلااستفاده مدارس و 

سایر فضاهای آموزشی و پرورشی در اختیار ادارات کل و ادارات 
آموزش و پرورش برای توسعه کودکستان ها و دوره پیش دبستانی 
تأکید کرد.وی در ادامه به مدیران کل آموزش و پرورش استان ها ...
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ســازمـان آگهـی های   
پیـشـــــرو    روزنــامـــه 

  ۳- ۳۳۳۰۰2۳۱ و  ۳- ۳۳۳۰۴۴۰۱- ۰۱۱

مناقصه عمومی همزمان با ارزیابی  ) یکپارچه ( یك مرحله اي                                                                
مناقصه گزار :  شرکت گاز استان خوزستان به شناسه ملی ۱۰۱۰۱۸۸92۰۱  و کد اقتصادی 4۱۱33۱67۸477 

به نشانی : خوزستان - اهواز – حد فاصل میدان چهار اسب )سه راه تپه( و پل برومی- روبروي شهرک صنعتي شماره 4  امور تدارکات 
و عملیات کالا شرکت گاز استان خوزستان -  واحد تدارکات – اتاق 2۰۱  -  تلفن : ۰6۱34۱9995۸

2- موضوع فراخوان : مناقصه عمومی همزمان با ارزیابی ) یکپارچه ( خرید لوازم یدکی تصحیح کننده های حجمی گاز مربوط به تقاضای شماره 3۱33۸۰2۱22  
از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به شماره فراخوان   2۰۰2۰93377۰۰۰257

3-  نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار : بر اساس مبلغ تضمین مندرج در سامانه ستاد  فیش واریزی وجه نقد به شماره حساب شبا  
بانک مرکزی شرکت گاز استان  بنام خزانه  IR 23۰۱۰۰۰۰4۰۰۱۱233۰4۰224۰4  و شناسه واریز 35۱۱2335729269۰۸4۰۰۰۰۰۰۰۰۰2۰۰7 
خوزستان قابل واریز در کلیه شعب بانک ملی ایران و سایر بانک های مجاز یا ضمانت نامه بانکی بنام مناقصه گزار بعنوان  پاکت ) الف ( در سامانه ستاد بارگذاری 

و اصل آن تا یک روز قبل از گشایش پاکات تسلیم دبیرخانه کمیسیون مناقصات گردد . 
4-  تاریخ و مهلت تحویل استعلام ارزیابي کیفي مناقصه گران :  حداکثر ۱4 روز بعد از تاریخ انتشار آگهي نوبت دوم     

5- تاریخ توزیع اسناد: اسناد مناقصه همزمان  با اسناد ارزیابی کیفی از طریق سامانه ستاد قابل دریافت میباشد .  
6- قوانین جمهوري اسلامي ایران منجمله آیین نامه معاملات و قانون ممنوعیت خرید کالای خارجی دارای مشابه تولید داخلی )خرید کالای ایرانی ( حاکم 

بر این مناقصه مي باشد. 
7-حضور سازندگان و تامین کنندگان داخلی در فهرست بلند منابع دستگاه مرکزی وزارت نفت ) AVL ( و سازندگان خارجی در فهرست منابع تجمیعی 

سازندگان خارجی مورد تایید دستگاه مرکزی وزارت نفت و همچنین ثبت در سامانه توانیران برای این مناقصه الزامی می باشد.
۸- تامین کالای گازرسانی توسط مناقصه گران میبایست الزاماً از تولید کنندگان موجود در وندورلیست شرکت ملی گاز ایران صورت پذیرفته و اولویت ، خرید 

کالای ایرانی می باشد.
9-  نامه آخرین تغییرات آن شرکت بهمراه اعلام آمادگي وذکر شناسه ملي حقوقي وارائه کد پستي و تلفن تماس الزامي است . 

۱۰- ارائه مدارک و فرم هاي استعلام ارزیابي تکمیل شده از سوي مناقصه گران هیچگونه حقي را جهت متقاضیان براي شرکت در مناقصه ایجاد نخواهد کرد.
۱۱-مناقصه گزار در مرحله اول با وصول حداقل 2 فقره پیشنهاد در موعد زمانبندی مناقصه، نسبت به گشایش پاکات اقدام مینماید .

  IR 23۰۱۰۰۰۰4۰۰۱۱233۰4۰224۰4  ۱2- خرید اسناد:   متقاضیان شرکت در مناقصه می توانند پس از واریز مبلغ 2/۰۰۰/۰۰۰ ریال غیر قابل استرداد به شماره حساب شبا
و شناسه واریز 35۱۱2335729269۰۸4۰۰۰۰۰۰۰۰۰2۰۰7 بنام خزانه بانک مرکزی شرکت گاز استان خوزستان قابل واریز در کلیه شعب بانک ملی ایران و سایر 

بانک های مجاز از طریق سامانه ستاد درزمان مهلت اسناد به آدرس اینترنی WWW.setadiran.ir   مراجعه و اسناد مناقصه دریافت نمایند.
۱3- کلیه مراحل برگزاری مناقصه از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس  WWW.setadiran.ir   انجام خواهد شد و لازم است در 

صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.
۱4- سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد مناقصه مندرج می باشد.اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه  ۰2۱-4۱934 

دفتر ثبت نام ۸۸969737- ۸5۱9376۸ -۰2۱
  روابط عمومی شرکت گاز استان خوزستان نوبت اول: ۱4۰2/۱۱/29   نوبت دوم: ۱4۰2/۱۱/3۰

) نوبت دوم ( 

شناسه آگهی: ۱666۰99    شماره میم الف: -۱
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سرمقاله
شاه کلیدهای مغفول مانده 

در بخش تولید
صرفنظر از این که متأسفانه کشور ما از گذشته در تعیین 
استانداردهای جهانی کالا و خدمات، حتی کالاهایی مانند 
نفت وگاز که یکی از تولیدکنندگان اصلی آن به شمار می رویم، 
نقش تأثیرگذار و درخور توجهی نداشته است، متأسفانه شرایط 
تحمیلی به کشور سبب شده که به رغم تمام دستاوردهای 
عظیمی که پس از انقلاب شکوهمند اسلامی کسب کرده ایم، 
همچنان برخی از دیگر موضوعات نیز مورد غفلت قرار بگیرند.
عرصه ها  همه  در  تقریباً  و  نیست  مطلق  نکته  این  اگرچه 
اما به نظر  اقدامات موثر و قابل توجهی صورت گرفته است، 
می رسد با توجه به توانمندی های بالقوه و بالفعل فراوانی که 
در اختیار داریم، می توانستیم و هم اکنون نیز می توانیم نتایج 
بهتری را عاید کشور نماییم.از کم توجهی به تولید محصولات 
انحصاری یا نسبتاً انحصاری در سطح بین المللی با اتکاء به 
ظرفیت ها و مواد اولیه موجود در کشور، باید به عنوان یکی از 
موضوعات مهم مورد غفلت در این زمینه نام برد، این در حالی 
است که تمرکز بر محصولات انحصاری در عرصه رقابت های 
بین المللی می تواند با ایجاد وابستگی متقابل در سایر کشورها، 

خطر تحریم و تهدیدات خارجی را به شدت کاهش دهد.
مزیت های  دارای  از کشورها  برخی  امروزه  مثال؛  عنوان  به 
قطعات  نظیر؛  اقلام  از  برخی  تولید  زمینه  در  برتری ساز 
داروسازی،  کارخانجات  موردنیاز  اولیه  مواد  الکترونیکی، 
پوشاک،  هواپیما،  موتور  پزشکی، ساخت  تجهیزات  ساخت 
محصولات استراتژیک کشاورزی مانند؛ گندم، ذرت و سایر 

در  متخصص  تربیت  حتی  و  آن  امثال  و  روغنی  دانه های 
موضوعات خاص برای صدور خدمات فنی و مهندسی هستند 
و این مسئله موضوعی است که در کشور ما نیز می تواند، 
جایگاه ویژه ای داشته باشد.برِندسازی یکی دیگر از موضوعاتی 
است که می تواند در رقابت با سایر تولیدکنندگان بین المللی، 
نقش اساسی در گسترش و پیشرفت بخش صنعت داشته 
باشد که البته مستلزم افزایش کیفیت و کمیت تولید و در 
عین حال، حتی المقدور کاهش قیمت کالا و خدمات تولیدی 
و در واقع بلوغ فکر اقتصادی در بخش صنعت برای استمرار 
بازارهای جهانی است.ورود به صنایع های تک و  حضور در 
ساخت  موشکی،  صنایع  هسته ای،  صنعت  مانند؛  پیچیده 
ماهواره، صنعت روبوتیک، ساخت زیردریایی و کشتی های 
کنترل  اتاق  ساخت  پزشکی،  تجهیزات  اقیانوس پیما، 
الکترونیکی و هوشمندسازی مرکز کنترل صنایع و سایر موارد 
اگرچه چندین سال است که در کشور کلید خورده است، 
اما تا رسیدن به جایگاه شایسته ایران اسلامی فاصله دارد.
ساخت ماشین آلات و تجهیزات سنگین و فوق سنگین در 
بخش های مختلف صنعتی، معدنی، راه سازی، حمل و نقل، 
بندری، کشاورزی و سایر عرصه ها نیز موضوع دیگری است که 
نیازمند توجه بیشتر است.یادمان باشد که اگر سایر کشورها با 
واردات مواد اولیه و بعضاً جذب و یا حتی ربایش دانشمندان 
و نخبگان سایر کشورها توانسته اند، گوی سبقت در کسب 
جایگاه برتر علمی و اقتصادی جهان را از دیگران بربایند، ما 
با توکل به خدا، اتکاء به منابع عظیم طبیعی که خداوند در 
این سرزمین به ودیعه گذاشته است و با اعتماد به جوانان و به 
خصوص نخبگان و داشمندانمان، می توانیم جایگاه به مراتب 

بهتری را کسب نماییم./ احمدرضا هدایتی

یادداشت
تاملی درباره تفاوت های »مطالعه« و 

»خواندن«
 »خواندن به معنی مشاهده  کردن و  مطالعه به معنی خواندن 
لذت،  به قصد  یادگیری است. خواندن  و  تمرکز، هدف  با  همراه 
سرگرمی انجام می شود اما مطالعه به قصد کسب دانش، مهارت 

و درک مطلب.
خواندن یک عادت درازمدت است که از سنین پایین شروع می شود 
و می تواند آستانه ایی برای دروازه های بزرگ دانش باشد. خواندن 
می تواند بر وسعت، دقت و صحت اطلاعات و همچنین بر نگرش، 
اخلاق، باورها، عمل و قضاوت تاثیر بگذارد اما مطالعه فرآیندی است 
که در آن خواننده پیامی را که با زبان تصویری - نوشتاری به وسیله 

نویسنده، رمزگذاری شده است در درجات گوناگون بازسازی کند.
خواندن و مطالعه هر دو بخش مهمی از فرآیند یادگیری  و اغلب 
بنابراین،  انجام می شوند؛  با هم  به هم هستند و معمولاً  وابسته 
مطالعه بررسی عمیق برای دریافت اطلاعات است که نتیجه آن 
ادراک و فهم است. از طرفی، ادارک تجربه حسی هوشیار است. این 
فرآیند از محرک های محیطی آغاز می شود و به ادراک، بازشناسی 

و کنش می انجامد.
تجربه نشان داده است، افرادی که از کودکی به خوبی از حواس 
پنجگانه بهره  برده اند برای حرکت خود را بهتر می شناسند و در 
میدان عمل بهتر ابراز وجود می کنند و در نهایت به مرور زمان این 
استفاده از ادراک در فرآیند شناختی و فراشناختی تفکر، کمک 

خواهد کرد.
از  ما  تعمیق درک  و  افزایش  گستره خواندن و مطالعه  موجب 
مفاهیم شده به طوری که موجبات استخراج، استدلال و استنباط را 
فراهم کرده و ما را به سمت تفکر انتقادی و خلاق هدایت می کند.

تحت تاثیر  و  ذاتی  پیچیدگی های  با  زمان حیات خود  در  انسان 
عوامل درونی و بیرونی، محیط پیرامون خود را تجربه می کند. ما 
می بینیم، می شنویم، می بوییم، می چشیم، یا محرک هایی را حس 
به  از محرک های محیطی آغاز می شود  افعال که  این  می کنیم؛ 
ادراک، بازشناسی و کنش می انجامد. در واقع تجربه حسی هوشیار 
در یک فرآیند مبتنی بر دانش و یک هوش فیزیولوژیکی می تواند 

تنظیم کننده نظام ادارکی ما باشد. 
داده های خام با عبور از تجربه حسی در حافظه حسی ثبت می شود 
و بیش ترین اطلاعات محیطی را به ما می دهند. سپس، این داده ها 
ابتدا از طریق توجه و ادراک وارد حافظه کوتاه مدت  و با تکرار و 
مرور ذهنی وارد حافظه بلند مدت شده و این مسیر منجر به ساخت 

واقعیت ها می شود.
تجربه حسی هوشیار می تواند خوانشی برای فرآیندهای  ادارکی 
باشد و هرچه مشاهده محیط عمیق تر باشد خواندن شکل می گیرد؛ 
به عبارت دیگر می توان گفت، خواندن به معنی مشاهده کردن و  

مطالعه به معنی خواندن همراه با تمرکز، هدف و یادگیری است. 
خواندن به قصد لذت، سرگرمی انجام می شود اما مطالعه به قصد 
کسب دانش، مهارت و درک مطلب. خواندن و مطالعه هر دو بخش 
مهمی از فرآیند یادگیری  و اغلب وابسته به هم هستند و معمولاً با 

هم انجام می شوند.«//عصمت مومنی

رئیس کل بانک مرکزی:

مرکز مبادله باید به سامانه مرجع 
درزمینه قیمت ارز و طلا تبدیل شود



2 روزنامه           پیشروروزنامه
خبر

رویداد
دوشنبه 30 بهمن  1402/شماره 4937 

19 فوریه 2024/ 9 شعبان 1445

خبر

رحمان شجاعی: رییس سازمان تنظیم 
گفت:  رادیویی  ارتباطات  و  مقررات 
صندوق توسعه شبکه فیبر نوری برای 
می  که  شده  بینی  پیش  آینده  سال 
تواند منابع لازم برای پروژه فیبر نوری 
را تامین کند.امیر محمدزاده لاجوردی 
برای  آینده  سال  برنامه  خصوص  در 
اجرای فیبرنوری در کشور گفت: طبق 
اجرای  برای  شده  انجام  برنامه ریزی 
است  این  هدف  کشور  در  نوری  فیبر 
که پوشش فیبر نوری در کشور تا آخر 
حال  در  و  برسد  میلیون  به ۸  امسال 
حاضر پیش بینی ما این است که انشاالله 

به این هدف می رسیم.
در  آتی  سال  برنامه  به  اشاره  با  وی 
آینده،  سال  برای  افزود:  خصوص  این 

در  فیبرنوری  شبکه  توسعه  صندوق 
برنامه هفتم توسعه پیش بینی شده که 
این صندوق، منابع لازم برای این پروژه 
را تأمین می کند بنابراین باعث می شود 
سرعت اجرای پروژه فیبرنوری در کشور 
بیشتر شود.لاجوردی ادامه داد: در حال 
حاضر با مقایسه و بررسی سرعت پروژه 
هر  که  می شویم  متوجه  نوری،  فیبر 
ماه سرعت پروژه بالاتر می رود بنابراین 
کشور  در  نوری  فیبر  پوشش  انشاالله 
دولت  پایان  تا  خانوار  میلیون   ۲۰ به 

سیزدهم خواهد رسید.
عیسی زارع پور وزیر ارتباطات و فناوری 
اطلاعات در حاشیه جلسه هیأت دولت 
در ۱۸ بهمن ماه همزمان با فرا رسیدن 
برگزاری  از  اسلامی  انقلاب  فجر  دهه 

جشن ۶ میلیونی پوشش فیبر نوری در 
کشور خبر داد که به این ترتیب همزمان 
با سفر وزیر ارتباطات به استان یزد و 
فیبرنوری  پروژه  صددرصدی  افتتاح 
منازل و کسب و کارها در سه شهر بافق، 
میبد و حمیدیا در این استان پوشش 
فیبر نوری در ۲۰۰ شهر تکمیل و میزان 
از  کشور  سراسر  در  فیبرنوری  پوشش 
رفت.همچنین  فراتر  خانوار  میلیون   ۶
اسلامی در  نمایندگان مجلس شورای 
جلسه ۲۴ مهر ماه سال جاری در جریان 
رسیدگی به گزارش کمیسیون تلفیق 
بند  یک  الحاق  با  توسعه  هفتم  برنامه 
به بند الف ماده ۶۶ این لایحه موافقت 
به  مصوبه،  این  اساس  بر  که  کردند 
منظور استفاده حداکثری از ظرفیت های 

زیرساختی کاربران مخابراتی و توسعه 
پهن  اینترنت  نهایی  دسترسی  شبکه 
باند ثابت مبتنی بر فیبر نوری صندوقی 
شبکه  توسعه  صندوق  عنوان  تحت 
اساس  می شود.بر  تأسیس  نوری  فیبر 
برنامه هفته توسعه فیبر نوری، وزارت 
ارتباطات و فناوری اطلاعات مکلف است 
با استفاده از منابع صندوق توسعه فیبر 
نوری و سرمایه گذاری کاربران مخابراتی 
سالیانه حداقل ۵ میلیون امکان اشتراک 
اینترنت پهن باند ثابت مبتنی بر فیبر 
و گزارش  نماید  ایجاد  نوری در کشور 
عملکرد در خصوص این صندوق را به 
کمیسیون های برنامه و بودجه و صنایع 
صورت  به  اسلامی  شورای  مجلس 

سالیانه ارائه نماید.

لاجوردی خبر داد؛

افزایش سرعت اجرای فیبر نوری با صندوق توسعه فیبر

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در اختتامیه 
سی و نهمین جشنواره موسیقی فجر از از 
افتتاح یک سالن موسیقی در شهر یزد با 

حضور رییس جمهور خبر داد.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در مراسم 
اختتامیه سی و نهمین جشنواره موسیقی 
شعبانیه  اعیاد  رسیدن  فرا  ضمن  فجر 
گفت: خوشحالیم که جشنواره موسیقی 
فجر امسال با شکوه بی مانند انجام شد و 
بسیار مایه خوشبختی است که هنر نزد 
ایرانیان در مقامی رفیع قرار دارد. مردم 
ایران که فرهنگ پرور و هنرپرور هستند 
استقبال  هنر  اهالی  از  شوق  و  ذوق  با 
می کنند و من از همه همکاران تشکر 
می کنم که جشنواره موسیقی فجر امسال 
را در همه جای ایران زمین اجرا کردند، 
دلنواز  نوای  با  را  فعالیت  ذوق  و  شوق 
موسیقی به یادگار گذاشتند و در نهایت 
عدالت فرهنگی را با اجرای همزمان در 

۱۶ استان و تهران پیاده کردند.
افتتاح یک سالن موسیقی در شهر یزد

وی افزود: امیدوارم لب ایرانیان همیشه 
خندان و دل هایشان همیشه شاد و در 
پناه خدای بزرگ مسیرشان هموارتر از 
تقویت  به لطف خداوند  باشد.  همیشه 
هنرهای مختلف از هنرهای نمایشی و 
سینما و تجسمی گرفته تا موسیقی شکوه 
بی مانندی را خلق کرده است. بهمن، ماه 
فرهنگی  برنامه های  با  انقلاب  پیروزی 
هنری گره خورده است و انقلاب عزیز 
ما یک انقلاب فرهنگی است به همین 
دلیل همه برنامه های فرهنگی در این ایام 
مبارک برگزار می شود؛ شاهدی که گواه 
مناسبی برای توسعه فرهنگ و هنر است.
خداوند  لطف  به  کرد:  بیان  اسماعیلی 
توسعه زیرساخت ها و افزایش سالن های 
اصلی  برنامه های  جزو  هنر  و  فرهنگ 
است.  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت 
البته که ما طی ماه های گذشته سالن های 
زیادی را در استان های مختلف افتتاح 
کردیم و به زودی هم با حضور رییس 
جمهور و اجرای برنامه ارکستر ملی ایران 

سالن باشکوهی را در یزد افتتاح می کنیم. 
ما تصمیم داریم زیر ساخت قابل توجه 
و مورد نیاز مردمان ناحیه های مختلف را 

آماده کنیم.
ابلاغ سند ملی موسیقی توسط رئیس 

جمهور
افزود:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
مشارکت بانوان هنرمند نیز یکی دیگر 
فجر  موسیقی  جشنواره  ویژگی های  از 
امسال بود که در کنار هنرمندان کودک 
حضور  یک  دهنده  نشان  نوجوان  و 
چشمگیر است که امیدوارم با قوت ادامه 
پیدا کند. البته اتفاق مبارک دیگری هم 
در حوزه موسیقی افتاد و آن تدوین سند 
ملی موسیقی بود که به تصویب نهایی 
رسید و طی روزهای آینده توسط آقای 
گام  این  می شود.  ابلاغ  جمهور  رییس 
مهمی برای توسعه کمی و کیفی هنر 
موسیقی در کشور است. بسیاری از نکات 
مبهم حوزه موسیقی در این سند برطرف 
به  شده و همه بخش های کشور ملزم 

رعایت اجرای مجوزهای وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی هستند و هر مجوزی را 
دفتر موسیقی صادر کند بدون خدشه ای 

باید اجرا شود.
اسماعیلی یادآور شد: در این راه اصحاب 
بسیار  فضای  از  موسیقی  فرهیخته 
مناسبی که ایجاد می شود، استفاده کنند. 
شرایطی که امید می رود بسترهای لازم 
را برای توسعه و ارتقای کیفی موسیقی 

فراهم آورد.
صحبت هایش  پایان  در  اسماعیلی 
از پیشگامان هنر  ایرانیان  تصریح کرد: 
موسیقی بودند و ما باید در این مسیر 
به موسیقی های محلی و مقامی توجه 
ویژه ای داشته باشیم. در این راه توجه به 
مسائل کاری و معیشتی به واسطه حضور 
صندوق اعتباری هنر امر مهمی است که 
خدمت های  امیداورم  شود.  دنبال  باید 
مناسبی را برای شما عزیزان داشته باشیم 
و همیشه جوانان این مرز و بوم در پناه 

خداوند موفق باشند.

وزیر ارشاد در اختتامیه جشنواره موسیقی؛

ابلاغ سند موسیقی توسط رییس جمهور

علمی،  معاون  نیایش:  مجتبی  سید 
دانش بنیان  اقتصاد  و  فناوری 
 ۲۰۰ رشد  به  اشاره  با  رییس جمهور 
گفت:  دانش بنیان  شرکت های  برابری 
فناوری  و  علم  پارک های  جی.دی.پی 

کمتر از ۳ درصد است.
روح الله دهقانی فیروزآبادی در نشست 
با مدیران شرکت های دانش بنیان برتر، 
استان  سرآمدان  و  نخبگان  منتخب 
از سال های  نگاهی  اظهار کرد:  زنجان 
بین  طاغوت  دوران  حتی  و  گذشته 
مردم و حکمرانی وجود داشته که یک 
طرف را مردم و شرکت ها و طرف دیگر 
را حکمرانی می بینیم و هر کسی انتظار 
از  خود  خواسته های  کردن  برآورده 

طرف حاکمیت را دارد.
وی با اشاره به اینکه کشور در دوران 
سازندگی منابع سرشار و مصارف اندک 
داشت، ابراز کرد: در حال حاضر مصارف 
مخاطب  جامعه  بیشتر،  روز  به  روز 
افزایش یافته و چالش ها نیز بیشتر شده 

است.
اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون 
به  اشاره  با  رئیس جمهور  دانش بنیان 
اینکه در سال ۸۷ تعداد کل شرکت های 
دانش بنیان ۵۰ مورد مورد بود، عنوان 
برابری   ۲۰۰ افزایش  با  اکنون  کرد: 

تعداد شرکت های دانش بنیان به نزدیک 
۹ هزار و ۶۰۰ مورد رسیده و این در 

حالی است که منابع کمتر شده است.
حکمرانی  رویکرد  اینکه  بیان  با  وی 
جواب  فعلی  اکوسیستم  در  سابق 
نمی دهد، تأکید کرد: باید با همفکری 
هم راهکارهایی برای توسعه اکوسیستم 
بیابیم و این نگرش فضا را تغییر می دهد 
تحقق  را  بسازیم«  هم  »با  شعار  و 

می بخشد.
کرد:  خاطرنشان  فیروزآبادی  دهقانی 
یکی از بزرگترین مسائل اکوسیستم ما 
این است که شرکت های زیادی داریم 
یکدیگر  ظرفیت های  و  فعالیت  از  که 
آگاهی ندارند و باید شرکت ها را هم افزا 
کنیم و تعاونی شرکت های دانش بنیان 
را تشکیل دهیم تا کارهای هدفمند و 

هم افزا انجام دهیم.
طی برنامه هفتم توسعه باید در ۶ حوزه 
داشته  فناوری  آفرینش  ملی  مراکز 

باشیم
بخش  اینکه  به  اشاره  با  وی 
میکروالکترونیک اخیراً به طور جدی در 
برنامه حمایت قرار گرفته است، تصریح 
کرد: در برنامه هفتم توسعه مصوب شد 
که کشور موظف شده در ۶ حوزه مراکز 
ملی آفرینش فناوری داشته باشد که 

است  میکروالکترونیک  حوزه  آن ها  از 
و اهمیت موضوع را برجسته می سازد.

اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون 
داد:  ادامه  رئیس جمهور  دانش بنیان 
تأسیس صندوق پژوهش و نوآوری در 
رویکردهای  و  میکروالکترونیک  حوزه 
توسعه ای در این بخش، سیگنال هایی 

برای حرکت قوی در این حوزه است.
وی با اشاره به اینکه کشور کره جنوبی 
۱۸ پارک علم و فناوری با جی. دی.پی 
بیش از ۵۰ درصد دارد، یادآور شد: در 
کشور ایران نزدیک به ۸۰ پارک علم و 
فناوری داریم که جی. دی.پی آن ها ۲ یا 
۳ درصد برآورد شده است و این منطق 

خوبی نیست.
اینکه  بیان  با  فیروزآبادی  دهقانی 
تجهیزات آزمایشگاهی زیادی داریم ولی 
بهره برداری مناسبی از آن ها نمی شود، 
افزود: یک دستگاه در کشورهای توسعه 
یافته هر روز ۲۰ ساعت مورد استفاده 
قرار می گیرد و در کشور ما ۵ ساعت از 

آن استفاده می شود.
وی با تأکید بر اینکه سیاست ما کمک 
نیست،  منزوی  انفرادی  کار  به  کردن 
اظهار کرد: بخش خصوصی واقعی اول 
چراکه  کند؛  کار  بعد  و  نمی گیرد  جا 
این کار رویکرد بخش دولتی بی عرضه 

اقتصاد  و  فناوری  علمی،  است.معاون 
کل  رقم  رئیس جمهور  دانش بنیان 
تسهیلات تبصره ۱۸ را محدود دانست 
و گفت: بخشی از این تسهیلات سهم 
را  آن  نمی توان  و  است  دانش بنیان ها 
به ۱۰ هزار شرکت در کشور اختصاص 
تسهیلات  گرفتن  برای  رقابتی  و  داد 
وجود دارد و در عین حال شرکت ها با 

روش های تأمین مالی آشنا نیستند.
هزار   ۹ زنجان  اینکه  به  اشاره  با  وی 
دارد،  مالیاتی  اعتبار  تومان  میلیارد 
تصریح کرد: انتظار می رود از این مبلغ 
نظر  در  دانش بنیان ها  برای  سهمی 

گرفته شود.
تقویت  به  فیروزآبادی  دهقانی 
تأکید  مصنوعی  هوش  زیرساخت های 
کرد و گفت: ۳، ۴ همت موافقت اصولی 
سرمایه گذاری برای سال آینده در این 

حوزه اخذ شده است.
اولیه  مواد  تأمین  اینکه  بیان  با  وی 
مرغوب مهم است اما زنجیره ارزش از 
پایین دست شروع می شود، ادامه کرد: 
نشان  اولیه  مواد  به  نیاز  و  اکوسیستم 
خوبی  پیشرفت  اکوسیستم  می دهد 
داشته و به مراتب بالا رسیده است و 
یکی از ۶ مرکز ملی آفرینش حوزه مواد 

پیشرفته است.

معاون رییس جمهور خبرداد؛

رشد 2۰۰ برابری شرکت های دانش بنیان در ۱۵ سال اخیر

گفت:  رییس جمهور  پارلمانی  معاون 
رییسی حزبی ندارد و تاکید کرده اعضای 
دولت در انتخابات از فرد و فهرستی حمایت 
معاون  حسینی«  محمد  نکنند.»سید 
پارلمانی رییس جمهور در حاشیه حضور در 
نشست خانه گفت وگوی انتخابات دانشگاه 
خصوص  در  خبرنگاران  جمع  در  تهران 
از  برخی  حضور  پیرامون  شایعات  برخی 
مسؤلین دولتی در جریان انتخابات گفت: 
دولت های گذشته این رویه را داشتند. در 

دوره سازندگی حزب کارگزاران را تشکیل 
دادند. در دوره اصلاحات حزب مشارکت 
را داشتیم. آقای روحانی حزب اعتدال و 
توسعه را داشتند؛ اما آقای رییسی حزبی 
ندارند و تاکید کردند اعضای دولت از فرد 
و فهرستی حمایت نکنند و این را مبنا قرار 
دادند که مردم خودشان انتخاب کنند و 
مسؤلین را بر حذر می دارند که بخواهند 

در انتخابات جانبداری کنند.
وی افزود: امکاناتی که در کشور است در 

اختیار همگان است. همانطور که صدا و 
سیما کانال های برای تبلیغات فراهم کرده 
است، دولت نیز امکاناتش برای همه مردم 

و افزایش مشارکت در انتخابات است.
گفت:  جمهور  رییس  پارلمانی  معاون 
امیدواریم افراد متخصص انتخاب شوند و 
مجلس قوی می تواند بسیاری از مشکلات 
امیدواریم  دهد.  کاهش  یا  کند  حل  را 
 ۴۲ حدود  که   ۱۳۹۸ سال  از  مشارکت 
انتخابات  به  نسبت  حتی  و  بود  درصد 

ریاست جمهوری افزایش پیدا کند چون 
مدت  این  در  نظام  اجتماعی  سرمایه 
سال  گفت:  است.حسینی  شده  بیشتر 
میلادی جدید سال انتخابات در دنیا است. 
بسیاری از پارلمان ها و روسای جمهور در 
در  ما  لذا  می شوند.  انتخاب  سال ۲۰۲۴ 
یک مسابقه و رقابت هستیم. ملت ایران 
همیشه پیشگام و طلایه دار و پیشتاز است؛ 
امیدوارم از بقیه سبقت گیرد و نشان دهد 

در کشور انسجام است.

حسینی در جمع خبرنگاران:

رییسی حزب ندارد

وزیر ارتباطات  :
ماهواره های ایرانی با ماهواره برهای 
ملی تا ۱۰ سال آینده در مدار ژئو 

مستقر می شود
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات از هدف گذاری پرتاب 
ماهواره های ملی با ماهواره برهای ایرانی و استقرار آنها در 
مدار ژئو تا ۱۰ سال آینده خبر داد.عیسی زارع پور وزیر 
ارتباطات و فناوری اطلاعات به پروژه های بر زمین مانده 
فضایی در دولت های قبل اشاره کرد و اظهار داشت: برخی 
ماهواره ها که توسط کشورمان یا دیگر کشورها ساخته 
و برای پرتاب به سایر کشورها سپرده شده بود، دچار 
سرنوشت نامعلومی شدند.وی با تاکید بر اینکه سازمان 
فضایی این موضوعات را پیگیری کرده است، گفت: برای 
دولت سیزدهم مهم این است که امروز در حوزه فضایی 
روی پای خود ایستاده ایم؛ در طول ۲ سال گذشته ۱۱ 
پرتاب تحقیقاتی، مداری، زیرمداری و عملیاتی داشتیم و 
موفق شدیم ماهواره های خود را با موفقیت در مدار قرار 
دهیم.وی با بیان اینکه ما خود را در ابتدای راه می دانیم، 
سبک  ماهواره های  دادن  قرار  توانایی  داشت:  اذعان 
در مدار لئو را داریم و در تلاش هستیم که به زودی 
ماهواره های نیمه سنگین و سنگین را نیز در مدار لئو 
قرار دهیم.وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات اضافه کرد: 
اکنون به ریل پرشتاب پیشرفت صنعت فضایی کشور 
برگشته ایم و این مسیر ادامه خواهد داشت.زارع پور با 
اشاره به سند چشم انداز ۱۰ ساله صنعت فضایی کشور، 
تاکید کرد: پرتاب ماهواره های ایرانی با ماهواره برهای ملی 
و قرارگیری آنها در لایه ژئو )۳۶ هزار کیلومتری سطح 
زمین( در افق ۱۴۰۷ پیش بینی شده است.با آغاز به کار 
دولت سیزدهم، جلسات شورای عالی فضایی پس از ۱۰ 
سال تعطیلی این شورا مجددا به روال عادی برگزاری 
آیت الله  ریاست  به  شورا  این  جلسات  و  بازگشته  خود 
سید ابراهیم رئیسی و با حضور اعضای این شورا برگزار 
می شود که یکی از نخستین مصوبات این جلسات، تاکید 
بر ضرورت دستیابی جمهوری اسلامی ایران به مدار ۳۶ 

هزار کیلومتری یا همان مدار GEO است.

شهرستان های  پرورش  و  آموزش  مدیرکل  اظهارات  بنابر 
انسانی،  نیروی  تامین  و  جبران  راستای  در  تهران،  استان 
امسال ۵۰۴۲ تن از طریق آزمون استخدامی ماده ۲۸ جذب 

آموزش و پرورش می شوند.
بررسی  عنوان  با  که  خبری   نشست  در  بهرامی  مسعود 
دستاوردهای آموزشی و پرورشی شهرستان های استان برگزار 
شد، تعداد دانش آموزان در حال تحصیل مدارس دولتی و 
غیردولتی شهرستانهای استان تهران را بیش از یک میلیون 

و ۱۲۵ هزار تن برشمرد.
وی با بیان اینکه برای مقطع ابتدایی رویکرد آموزشی بازی 
گذشته  یکسال  راستا طی  این  در  که  تعریف شده  محور 
هستند  نوبته  دو  که  منطقه  هر  مدارس  پرجمعیت ترین 

مجازی)  واقعیت  همان  یا  آموزشی  بازی های  به  مجهز  را 
VR( کرده ایم افزود: برای اولین بار در تاریخ تاسیس اداره 
کل آموزش و پرورش شهرستانهای استان تهران، میانگین 
امتحان نهایی دانش آموزان بالاتر از میانگین کشوری شده 

است.
بهرامی در ادامه با اشاره به اجرای اردوهای راهیان پیشرفت، 
به ۲۰ مقصد اردویی اشاره کرد که برای این دانش آموزان 

شهرستانهای تهران برنامه ریزی شده است.
 مدیرکل آموزش و پرورش شهرستان های استان تهران در 
حوزه تربیت بدنی نیز به تجهیز بیش از ۹۷۰ اتاق سلامت 
در مدرسه ها اشاره کرد و ادامه داد:  در حوزه سوادآموزی نیز 
پیش از این رتبه ۲۴ را داشتیم اما امسال در ارزیابی وزارتخانه 

به رتبه ۷ در سواد آموزی رسیده ایم.
بهرامی از اخذ ۳۰۲ سند مالکیت در طول سال جاری خبر 

داد که ۱۲ ملک مولدسازی شده اند.
وی با تاکید بر اینکه در مهر ماه امسال ۷۳ فضای آموزشی 
جدید تحویل و ۱۰۹ پروژه عمرانی نیز در حال احداث است 
اظهار کرد: سرانه آموزشی شهرستان های استان تهران پیش 
از این ۳.۸ مترمربع بود که امروز به ۴.۷ متر مربع رسیده 
است. به جز مصوبات سفر رئیس جمهور، تمام مدارس جدید 

التاسیس با مشارکت خیرین ساخته شده است.
درس  کلاس های  در  جمعیت  تراکم  میانگین  بهرامی 
شهرستان های استان تهران را ۳۱.۸۴ دانش آموز اعلام کرد 

که الاتر از میانگین کشوری است.

جذب ۵۰۰۰ نفر در آزمون استخدامی ماده ۲۸ آموزش و پرورش

تاکید صحرائی بر واگذاری فضاهای 
بلااستفاده مدارس برای توسعه 
کودکستان ها و پیش دبستانی ها

وزیر آموزش و پرورش بر تسهیل واگذاری فضاهای مازاد 
و بلااستفاده مدارس و سایر فضاهای آموزشی و پرورشی 
در اختیار ادارات کل و آموزش و پرورش برای توسعه 
کودکستان ها و دوره پیش دبستانی تأکید کرد.رضامراد 
صحرایی در نشست مشترک شورای معاونان وزارتخانه 
به  اشاره  با  استان ها،  پرورش  و  آموزش  و مدیران کل 
از سوی وزارت آموزش و پرورش، بر  بخشنامه صادره 
اجرای این دستورالعمل برای تسهیل واگذاری فضاهای 
مازاد و بلااستفاده مدارس و سایر فضاهای آموزشی و 
پرورشی در اختیار ادارات کل و ادارات آموزش و پرورش 
برای توسعه کودکستان ها و دوره پیش دبستانی تأکید 
کرد.وی در ادامه به مدیران کل آموزش و پرورش استان ها 
گفت: توسعه پیش دبستانی و آماده سازی نوآموزان برای 
ورود به مدرسه، به ارتقای کیفیت آموزشی و پرورشی 
از  حمایت  با  همچنین  می کند.  کمک  بعد  دوره های 
ارائه خدمات کودکستانی با استفاده از فضاهای مازاد و 
بلااستفاده ادارات آموزش و پرورش، هزینه تمام شده 
این خدمات کاهش می یابد که این به نفع خانواده ها و 
کودکان است و اثر مثبتی بر کاهش شهریه این مراکز 

می گذارد.

حاجی دلیگانی: 
پایش مداوم سلامت سربازان 

کاری سخت اما لازم است
بر  تاکید  با  اسلامی  مجلس شورای  نمایندگان  از  یکی 
در  روانشناسی  خدمات  بودن  دسترس تر  در  اهمیت 
نیروهای مسلح گفت: این نیاز در همه جای جامعه لازم 
امکانی  و  اختیار  انسان ها  که  در جاهایی  ویژه  به  است 
در دارند که در اختیار دیگران نیست.حسینعلی حاجی 
دلیگانی در پاسخ به پرسشی درباره اهمیت پایش روانی 
سربازان حین انجام خدمت وظیفه عمومی با بیان اینکه 
»سرباز از دل جامعه بلند می شود و مسائلی که در کف 
جامعه داریم در جامعه ای سربازان نیز وجود دارد«، اظهار 
کرد: رهبری چندسال پیش درباره موضوعات مرتبط با 
بصیرت مباحثی داشتند مبنی بر اینکه گاهی وقت ها یک 
سنگ ریزه، جلوی آب روان را می گیرد؛ بر همین اساس 
نیز گاهی اوقات مسائلی در ذهن سربازان ایجاد می شود 
که کسی نیست آنها را حل کند.وی افزود: ممکن است 
مشکلی در ذهن یک سرباز جوان به صورت حل نشده 
وجود باشد یا اینکه خدای ناکرده فرمانده او به نوعی با او 
رفتار کرده باشد که او احساس تبعیض کند.این نماینده 
در  عمومی  خدمت  دوران  آغاز  از  پیش  گفت:  مجلس 
جریان معاینات پزشکی سربازان، چنانچه سربازی اشکال 
جسمی یا روحی داشته باشند، کمیسیون های پزشکی 
تشخیص می دهند؛ گرچه پایش مداوم سلامت سربازان 
این  که  است  لازم  اما  است  سختی  کار  خدمت  حین 
اقدام صورت بگیرد.حاجی دلیگانی در پاسخ به پرسشی 
روانشناسی  بودن خدمات  اهمیت در دسترس تر  درباره 
جای  همه  در  نیاز  این  کرد:  تاکید  مسلح  نیروهای  در 
جامعه لازم است به ویژه در جاهایی که انسان ها اختیار و 
امکانی در دارند که در اختیار دیگران نیست.پژوهشگران 
ایرانی در پژوهشی که در پائیز سال ۱۳۹۹ منتشر شده، 
بر  تأثیرگذار  عوامل  و  روان  بررسی وضعیت سلامت  به 
ایرانی پرداختند. در این پژوهش تاکید  آن در سربازان 
نظامی  یگان های  در  است که »واحدهای مشاوره  شده 
می توانند از دیگر آسیب های اجتماعی احتمالی پیشگیری 
کنند و سلامت روانی افراد را ارتقا دهند. در این زمینه 
سنجش ویژگی های شخصیتی سربازان در بدو ورود به 
می تواند  مقابله ای  کارگاه های  برگزاری  و  نظامی  مراکز 
حتی الامکان از بروز آسیب های احتمالی پیشگیری کند.«

معاون وزیر ارتباطات: 
بیش از ۳۸ میلیون کاربر در 

پنجره ملی هوشمند احراز هویت 
شدند

گفت:  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر  معاون 
۳۸.۹ میلیون کاربر احراز هویت شده در پنجره ملی 
هوشمند داریم که حداقل یک بار وارد این سامانه 
شده و ثبت نام کرده اند.محمد خوانساری معاون وزیر 
ارتباطات و فناوری اطلاعات ضمن بازدید از غرفه 
خبرگزاری جمهوری اسلامی در بیست و چهارمین 
در  گزارشات  آخرین  ایران  رسانه های  نمایشگاه 
ارائه کرد و  حوزه دستاوردهای علمی و فناوری را 
به موضوع پیام رسان های داخلی، توسعه زیرساخت 
پرداخت.وی  دیگر  مسائل  و  انتخابات  رسانه،  های 
ملی خدمات دولت هوشمند  پنجره  اظهار داشت: 
پروژه در حال تکمیل است و مانند پروژه عمرانی 
نیست که انتهای ۱۰۰ درصدی داشته باشد.معاون 
سال  داد:  ادامه  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
قبل اتصال دستگاه ها و انتقال خدمات به آن هدف 
گذاری شده بود و امسال هدف این بود که دستگاه 
ها ۲۰ درصد خدماتشان را الکترونیکی کرده و در 
درگاه پنجره ملی قرار دهند. به عنوان مثال اگر کسی 
فرزنددار شود، بدون نیاز به مراجعه حضوری و فرآیند 
کاغذی، برای فرزندش شناسنامه بگیرد.خوانساری 
یادآورشد: تاکنون با احتساب مجوزهایی که دستگاه 
ها می دهند بالای ۶۴ درصد خدمات در درگاه ملی 
هوشمند بارگذاری شده ولی بخش هوشمندسازی 
۱۱.۶ درصد است و با عدد مطلوب ما فاصله دارد از 
این رو باید دستگاه ها فرآیند خود را هوشمند کنند.
وی اضافه کرد: یکی از ملاک های رشد سیستم این 
است که در سال ۱۴۰۰ تعداد ۶۱ درصد دستگاه های 
ارائه دهنده اطلاعات در پنجره ملی بودند و اکنون به 
بیش از ۹۰ درصد رسیده است به عنوان مثال در 
ایام کرونا برخی کسب و کارها از خدمات ما برای 
سنجش بیمار بودن مشتریان استفاده می کردند.
اشاره  با  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر  معاون 
به اینکه تا پایان امسال پیش بینی می شود یک 
میلیارد تراکنش در سامانه داشته باشیم، گفت: با این 
کار دستگاه ها از حالت جزیره ای خارج شده و به 
صورت یکپارچه درمی آیند.خوانساری با بیان اینکه 
سازمان اداری و استخدای و سازمان فناوری اطلاعات 
متصدی هوشمندسازی هستند، ادامه داد: بر اساس 
قانون تا پایان امسال باید همه دستگاه ها به پنجره 
ملی متصل شده و ۲۰ درصد خدمات را هوشمند 
رسیدن  برای  کرد:  خاطرنشان  باشند.وی  کرده 
فرهنگ  در  بلوغ  یک  به  نیاز  عدد صددرصدی  به 
داریم.رئیس  دستگاهی  بین  ارتباطات  و  سازمانی 
بازدید همچنین  این  در  اطلاعات  فناوری  سازمان 
در  شده  احراز  کاربر  میلیون   ۳۸.۹ داشت:  اظهار 
پنجره ملی هوشمند داریم که حداقل یک بار وارد 
شده و ثبت نام کرده اند.خوانساری به این مطلب هم 
اشاره کرد که از اطلاعات پنجره ملی هوشمند در 
مواقع مختلف از جمله در ثبت نام خبرنگاران، ثبت 
نام اینترنت و اخیرا در ثبت نام داوطلبان نمایندگی 
روزانه  داشت:  اظهار  ایم.وی  استفاده کرده  مجلس 
میلیون ها نفر از پیام رسان های داخلی استفاده می 
کنند که با اتصال آنها به سامانه پنجره ملی خدمات 
هوشمند می توان برای انتخابات از آن استفاده کرد. 
در این فرآیند، نامزدها می توانند با تخفیف ویژه با 
کاربران پیام رسان ها برای تبلیغات در ارتباط باشند.
بیست و چهارمین نمایشگاه رسانه های ایران با شعار 
روز  به مدت ۴  راستی«   از  »نجستم همیشه جز 
با حضور بیش از ۶۰۰ رسانه و مجموعه  و شرکت 
دانش بنیان فعال در این حوزه میزبان اهالی رسانه، 
فرهنگ و فناوری است.این رویداد و گردهمایی اهالی 
محمدمهدی  با سخنرانی  امروز  رسانه کشور ظهر 
اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی و با حضور 
مسئولان فرهنگی و اهالی رسانه به صورت رسمی 
افتتاح می شود.درهای سالن شبستان مصلای امام 
از  تا دوم اسفند ماه هر روز  امروز  از  خمینی )ره( 
ساعت ۹:۳۰ صبح تا ۱۸:۳۰، به روی علاقه مندان 

برای حضور و بازدید باز خواهد بود.

سرلشکر باقری: 
بنیاد حفظ آثار از فیلمسازان حوزه 

دفاع مقدس حمایت می کند
بر  اینکه  به  اشاره  با  نیروهای مسلح  رئیس ستاد کل 
اساس آمار تولیدات دفاع مقدس رو به رشد است، گفت: 
بنیاد حفظ آثار با در اختیار داشتن مدارک و مستندات 
کافی، تجهیزات و تسلیحات، زمینه حمایت از فیلمسازان 
این حوزه را بیش از گذشته فراهم کرده است.سرلشکر 
محمد باقری در حاشیه جلسه دوازدهمین جلسه هیات 
امنای بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس 
حضور  با  هیات  این  جلسه  دوازدهمین  امروز  گفت: 
فرماندهان نیروی مسلح و تعدادی از وزرا عضو هیات 
امنا و دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی تشکیل شد.وی 
افزود: در این جلسه تغییرات در اساسنامه بنیاد مورد 
برسی قرار گرفت تا بتواند با فرآیندها و ماموریت های 
جدید همخوان باشد همچنین گزارش هایی از نمایشگاه 
فضای مجازی مرتبط با دفاع مقدس، تولیدات پویانمایی 
و مستندات و نحوه اجرای دو واحد درسی علوم و معارف 
دفاع مقدس در دانشگاه های کشور و همچنین درس 
آمادگی دفاعی در دبیرستان های کشور در این جلسه 
مورد برسی قرار گرفت.رئیس ستاد کل نیروهای مسلح 
دست اندرکاران  و  مسئولان  همه  همت  با  کرد:  بیان 
با شور و شوق جوانان در  نور  اردوی راهیان  مربوطه، 
حال برگزاری است و با توجه به اینکه از ۲۲ اسفند، 
ماه مبارک رمضان آغاز می شود اوج سفرهای راهیان 
نور از ۲۲ بهمن آغاز شده و تا ۲۲ اسفند ادامه خواهد 
داشت.سرلشکر باقری یادآور شد: خدا را شکر می کنیم 
که مقاومت اسلامی منطقه و همچنین انقلاب اسلامی 
در مسیر حرکت خود قرار دارد و حرکت رو به جلو و 
رشد را کاملًا شاهد هستیم و شعار امسال که در مسیر 
فتح قله ایم به همین دلیل انتخاب شد که مسیر کلی 
حرکات مجموعه بنیاد حفظ اثار و همه دست اندرکاران 
مربوط را نشان می دهد و امید است که به طور ملموس 
این حرکت رو به رشد قابل دیدن باشد.وی ادامه داد: 
بر اساس آمار تولیدات دفاع مقدس رو به رشد است به 
گونه ای که در جشنواره فجر امسال هم فیلم های دفاع 
مقدس حضور چشمگیری داشتند و اسناد و مدارک 
و مستندات کافی در اختیار محققان است و از جهت 
تجهیزات و تسلیحات بنیاد حفظ آثار زمینه حمایت از 
فیلمسازان این حوزه را بیش از گذشته فراهم کرده است 
ما افق رو به رشدی را می بینیم که این تولیدات سال 
به سال هم از نظر کمی و هم از نظر کیفی رشد قابل 

توجهی پیدا کند.
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گروه اجتماعی: یک روانشناس از اینکه چگونه 
می توانیم مهارت های اجتماعی خود را بهبود 
امان الله قرایی مقدم جامعه  ببخشیم گفت. 
شناس گفت: بدون یادگیری مهارت ها احتمال 
شکستتان در زندگی بیشتر می شود. برخی از 
این مهارت ها به شما کمک می کنند تا اعتماد 
مقابل  به خوبی  و  بازیابید  را  خود  نفس  به 
چالش های زندگی تان بایستید. برخی دیگر از 
این مهارت ها به شما کمک می کنند تا تجزیه 
و تحلیل درستی از شرایط داشته باشید و در 
با  کل  در  بگیرید.  مناسب  تصمیمی  نهایت 
یادگیری یک مهارت نمی توانید مسیر موفقیت 
از  ترکیبی  باید  بلکه  بپیمایید  را  زندگی  در 

چندین مهارت را یاد بگیرید.
به  را می توان  زندگی  مهارت های  افزود:  وی 
روش های مختلف یاد گرفت. یکی از روش های 
یادگیری  همان  زندگی  مهارت های  آموزش 
بخش های  در  که  است  ده گانه  مهارت های 
قبلی با آن ها آشنا شدید. دگرگونی یک عنصر 
فرهنگی به دو شیوه اصلی همگرایی، واگرایی 
در جامعه تاثیر می گذارد و تاثیر آن به صورت 
دور اجتماعی از یک عنصر به عنصر دیگر و از 
یک حوزه به حوزه دیگر می رسد و تقریبا همه 
عنصر های فرهنگی را تغییر می دهد. اما چون 
هر یک از عنصر های فرهنگی در عین بستگی 
وضعی  و  متفاوت  ذاتی  دیگر،  عنصر های  به 
خاص دارند، دگرگونی یک عنصر با سرعت 
یکسانی در عنصر های دیگر منعکس نمی شود. 
پس افتادگی فرهنگی از اینجا شروع می شود؛ و 
که  می شود  ناشی  آنجا  از  فاصله  این  دیگر 
اکتشاف ها و اختراع های علمی و صنعتی جدید 

می تواند یک شبه راه صدساله ای را رفت.
وی گفت: تأخر فرهنگی فاصله زمانی میان دو 
مرحله در تکامل یک مجموعه فرهنگی یا دو 
مجموعه فرهنگی مختلف است که در آن ها 
لازم است برای پیشبرد هرچه بهتر هدف های 
فاصله  این  همگان،  قبول  مورد  اجتماعی 
از  فقط  شدنی  کوتاه  چنین  و  شود  کوتاه تر 
طریق برنامه ریزی اجتماعی امکان پذیر به نظر 
افزود: پس افتادگی فرهنگی هم  می رسد.وی 
اتفاق  پویا  جامعه  در  هم  و  ایستا  جامعه  در 
با  تغییر  زنده که  اما در جامعه های  می افتد، 
می دهدپس افتادگی  روی  بیشتری  شدت 
فرهنگی هم به فراوانی دیده می شود. واپس 
ماندگی فرهنگی علاوه بر یک مجموعه ملی 
متفاوتی  بسیار  قالب های  در  است  ممکن 

پهنه  یک  در  شهر،  یک  درون  همچون 
و  بروز کند  بین المللی  یا سطح  و  منطقه ای 
همواره دارای اثرات منفی و بحران زاست. راه 
مقابله با این امر یافتن روش هایی مناسب برای 
سازش میان فرهنگ مادی با فرهنگ معنوی 
فرایند های  خلال  از  باید  که  است  بومی 

فرهنگ سازی به انجام رسد.
معانی  با  فرهنگی،  تأخر  افزود:  مقدم  قرایی 
عقب ماندگی فرهنگی، واپس ماندگی فرهنگی 
یا دیرکرد فرهنگی هم ترجمه شده است. تأخر 
فرهنگی یکی از نکته های مهم پویایی شناسی 
فرهنگی است، و در اصطلاح، نوعی عدم تعادل 
فرهنگی به حساب می آید و به معنای تمایز 
اجزا یک فرهنگ از نظر آهنگ حرکت آنان 
است. در واقع بعضی از عناصر فرهنگ، نظیر 
زیرساخت یا فنون و ابزار های مادی زودتر از 
اجتماعی  سازمان های  یا  عقاید  و  اندیشه ها 
دگرگون می شوند. در درون یک فرهنگ، اجزا 
از یکدیگر جدا و گاه بیگانه می شوند. در اثر این 
تغییر یا پیشرفت نابسامانی و ناهماهنگی در 
مجموعه آن ترکیب فرهنگی به وجود آید. این 
یک  عنصر های  تغییر  در  هماهنگی  عدم 
فرهنگی  پس افتادگی  را  فرهنگی  ترکیب 
گویند.وی گفت: سازش و تطابق اجتماعی به 
دو شکل قابل تصور است: یکی سازش و تطابق 
انسان با فرهنگ، و دیگری هماهنگی و سازش 
میان قسمت های مختلف یک فرهنگ است. 
نظریه تاخر فرهنگی اگبرن، مربوط به حالت 

دوم یعنی مشکل تطبیق قسمت های مختلف 
یک فرهنگ است، که به علت سرعت تغییر و 
از یکدیگر جدا شده اند. یکی فرهنگ  تحول 
مادی و دیگری فرهنگ غیرمادی یا فرهنگ 
عناصر  از  بخش  آن  مادی  فرهنگ  معنوی. 
فرهنگی را در بر می گیرد که قابل لمس و 
اندازه گیری و ارزیابی و مقایسه است. فرهنگ 
معنوی مشتمل بر موضوعاتی است که جنبه 
کیفی دارد و قابل مقایسه و اندازه گیری نیست. 
می توان گفت آنچه را که مادی نیست فرهنگ 
غیرمادی گویند. آثار ادبی، هنری، فکری، آداب 
و رسوم، سنت ها، و به طور کلی سرمایه معنوی 
یک جامعه جزء فرهنگ معنوی جامعه دیده 
شناسی  جامعه  کارشناس  می شود.این 
همچنین گفت: بین جنبه های مادی و معنوی 
فرهنگ کنش های متقابل وجود دارد. تغییر 
یکی موجب تغییر دیگری خواهد شد. بخش ها 
باید همواره به همراه یکدیگر رشد کنند و رابطه 
منطقی با یکدیگر داشته باشند، اما نباید از نظر 
دور داشت که این عدم انطباق تنها در حد 
جزیی مفید است و فاصله گرفتن این دو از 
یکدیگر می تواند زیان های زیادی در بر داشته 
دیگران  از  ارتباط،  برقراری  هنگام  باشد. 
شما  به  که  می کنید  دریافت  پیام هایی 
دیگران  توسط  شما  تعامل  روش  می گویند 
خوب یا بد دریافت می شود. از جمله حرکات، 
وضعیت بدنی و تماس چشمی، تقویت مثبت 
توضیح  که  است  مکانیزمی  این  منفی.  یا 

می دهد چرا در طول تاریخ زندگی  بشر، برخی 
از مهارت های اجتماعی کم رنگ و یا حذف 
ضرر  به  اگر  حتی  دیگر  برخی  و  شوند  می 
استدلال  این  مانند.  می  باقی  باشد  دیگران 
نشان می دهد که چگونه چنین مهارت هایی، 
یا  کننده  تقویت  فرد  برای  اینکه  اساس  بر 
تضعیف کننده باشد، تقویت و حفظ می شوند.

وی گفت: یکی دیگر از جنبه های کلیدی که 
اجتماعی  مهارت  های  پیام  مورد  در  باید 
برجسته شود، انتظاراتی است که ما در مورد 
انتظارات  این  داریم  اجتماعی  مهارت  معنای 
می توانند زیادی و خسته کننده باشند، زیرا 
برآورده کردن آنها غیرممکن است. برای اینکه 
از نظر ارتباطی مهارت داشته باشید، باید نحوه 
گوش دادن را بیاموزید. البته گوش دادن شامل 
رفتارهای متفاوتی است. یکی از آنها این است 
که بتوانید مکالمه را شروع کنید، و با تحمل 
بتوانید  مقابل  طرف  های  سکوت  و  مکث 
همچنان روند گفتگو را حفظ کنید .در این 
بخش، ما از مهارت های پایه به مهارت های 
پیشرفته حرکت می کنیم. بسیاری از مردم در 
عذرخواهی  یا  خواستن«  »کمک  رفتارهای 
به  که  هایی  تکنیک  بنابراین،  دارند.  مشکل 
ارتباطات نوع قاطعانه هستند  دنبال آموزش 

مفیدند.
رفتار  کلیدی  های  از جنبه  یکی  افزود:  وی 
بتوانیم  که  است  این  ماهرانه  اجتماعی 
دستوراتی بدهیم یا قاطعانه از کسی بخواهیم 
کاری خاص را انجام دهد یا ندهد. گفتگو با 
فردی دیگر و تلاش برای ایجاد تغییر در طرف 
را  آن  ما  از  بسیاری  که  است  مقابل چیزی 
تجربه می کنیم. هنر متقاعد کردن فرد مقابل 
به انجام کاری به این معناست که بدانید در 
لحظه تعامل چه احساساتی را تجربه می کنید، 
چه فکر می کنید و چه می خواهید. در واقع 
این رفتار عملا به معنای همدلی کردن و قرار 
دادن خود در موقعیت شرایط دیگری است. در 
حقیقت، توانایی همدلی کردن یکی دیگر از 
عناصر اساسی برای رفتارهای اجتماعی است . 
البته، باید بدانید که از کدام حوزه عاطفی شروع 
می کنید و چگونه آن را بیان می کنید. گفتنی 
است که قبل از درک احساسات دیگران، باید 
در درک احساسات خود مهارت داشته باشید. 
وقتی باید به خودتان پاداش بدهید که بتوانید 
آن  نامیدن  با  دیگران  و  خود  احساسات  از 

صحبت کنید.

چرا یادگیری مهارت های زندگی مهم است؟ تاج بخش مطرح کرد؛
ایران در مدار بیشترین تاثیر پذیری از 

تغییر اقلیم
رییس سازمان هواشناسی کشور گفت: بیشترین افزایش دمای 
کره زمین در عرض های ۲۰ تا ۶۰ درجه رخ داده است که 
امسال  گفت:  دارد  قرار  محدوده  همین  در  نیز  ایران  کشور 
گرم ترین آذر ۳۳ سال اخیر کشور ثبت شد.سحر تاج بخش 
مسلمان رییس سازمان هواشناسی کشور،  در همایش ملی 
تبیین دستاوردهای ناوگروه ۸۶ نیروی دریایی ارتش در تهران 
به  افتاد  اتفاق  اظهار داشت: سال ۲۰۲۳ رکورد دما در دنیا 
طوری که میانگین دمای زمین برای نخستین بار ۱.۵ درجه 
سانتی گراد گرم تر از دمای انقلاب صنعتی بود.وی با بیان اینکه 
در کشور ما نیز روند افزایش دما و کاهش بارش رخ داده است، 
گفت: دمای کشور در حدود نیم قرن اخیر حدود چهار دهم 
درجه در هر دهه افزایش یافته است، همچنین امسال گرم ترین 
و  راه  وزیر  شد.معاون  تجربه  اخیر  سال   ۳۳ در  ایران  آذر 
دمای  افزود:  کشور  هواشناسی  سازمان  رئیس  و  شهرسازی 
از ایستگاه های هواشناسی کشور نظیر پارس آباد در  بعضی 
شمال غربی ترین منطقه کشور به حدود ۲۰ درجه سلسیوس 
بشمار  برای کشور  بسیار عجیب  رکورد  این یک  که  رسید 
می رود.تاج بخش مسلمان در بخش دیگری گفت: گزارش های 
بین  در  دما  افزایش  بیشترین  که  می دهد  نشان  بین المللی 
سال های ۱۹۹۱ تا ۲۰۲۲ ابتدا اروپا و بعد در آسیا رخ داده است 
که نشان می دهد؛ آسیا جز مناطق با بیشترین تأثیرپذیری از 
گرمایش زمین محسوب می شود.وی خاطرنشان کرد: یکی از 
و  جو  بین  که  تغییراتی  و  دما  افزایش  پیامدهای  مهمترین 
اقیانوس رخ داده، روند افزایش مخاطرات حدی یا فرین است 
که در بارش های تابستانه سال گذشته پاکستان و ۲۳ استان 
کشور ما به خوبی دیده شد.رییس سازمان هواشناسی کشور 
گفت: از دیگر نمونه های رخدادهای حدی جوی می توان به 
موج گرمایی چین اشاره کرد که به مدت ۷۹ روز این کشور را 
تحت تأثیر قرار داد و از سال ۱۹۶۱ بی سابقه بود.تاج بخش 
مسلمان تصریح کرد: همچنین آتش سوزی های بسیار شدید 
در غرب آلاسکا و غرب آمریکا به دلیل افزایش دما نیز مصادیق 
دیگر رخدادهای شدید مربوط به تغییر اقلیم است.وی با بیان 
اینکه تغییر اقلیم سبب افزایش شدت طوفان های حاره ای در 
دنیا شده است، افزود: بررسی های هیئت بین دولتی تغییر اقلیم 
نشان می دهد که اگرچه ممکن است تعداد رخداد طوفان های 
حاره ای افزایش پیدا نکرده اما شدت آنها افزایش یافته است.

رییس سازمان هواشناسی کشور ادامه داد: پیش بینی های بلند 
اگر  که  نشان می دهد  اقلیم  تغییر  دولتی  بین  هیئت  مدت 
اقلیم  تغییر  پیامدهای  یابد،  ادامه  افزایش دما  روند  همچنان 
بیشتر و مخاطره آمیز تر خواهد شد.تاج بخش مسلمان اضافه 
کرد: ۲ راهکار اصلی برای مواجهه با تغییر اقلیم از سوی سازمان 
جهانی هواشناسی و هیئت بین دولتی تغییر اقلیم پیشنهاد 
دیگری  و  گلخانه ای  گازهای  انتشار  کاهش  یکی  که  شده 
سازگاری است.وی ادامه داد: هیئت بین دولتی تغییر اقلیم در 
آخرین کنفرانس تغییر اقلیم اعلام کرد که بهترین اقدامات 
سازگاری از سوی این هیئت به کشورها معرفی شود.رییس 
سازمان هواشناسی کشور در بخش دیگری گفت: ما باید در 
از  که  صنعت  و  کشاورزی  آب،  منابع  مدیریت  حوزه های 
مقوله  باید  حتماً  است  آب  مصرف  بخش های  مهمترین 
سازگاری با تغییر اقلیم را رعایت کنیم.تاج بخش مسلمان افزود: 
بدیهی است غیر از مشکل تغییر اقلیم که برخی از مشکلات 
حوزه منابع آب را تحت تأثیر قرار می دهد، موضوع مدیریت 
منابع آب ما نیز در این شرایط کلیدی است چراکه ما در منطقه 
خشک و نیمه خشک زمین قرار داریم.وی ادامه داد: باید بتوان 
از ظرفیت زیستی در حوزه های مختلف کشور به ویژه در حوزه 
کشاورزی که بیشترین منابع آب ما در آنجا مصرف می شود، 
استفاده کرد تا بتوانیم مدیریت بهتری برای آب های شیرین 

کشور داشته باشیم.

مسجدی:
اظهارنظر در پرونده های روانپزشکی 

قانونی با آبروی مردم سروکار دارد
رییس سازمان پزشکی قانونی کشور گفت: پرونده های بخش 
روانپزشکی قانونی از اهمیت بسیار ویژه ای برخوردار است چرا 
که هرگونه اظهار نظر در این پرونده ها مستقیم با جان و مال و 
آبروی مردم سروکار دارد.عباس مسجدی در سمینار علمی 
»مروری بر مباحث روانپزشکی قانونی« که به مدت دو روز و با 
در  کشور  سراسر  قانونی  پزشکی  مراکز  روانپزشکان  حضور 
مجتمع فرهنگی شهید بهشتی قوه قضائیه برگزار شد، گفت: در 
طول سال های تشکیل سازمان پزشکی قانونی کشور تلاش های 
زیادی برای توسعه و رشد آن صورت گرفته و حرکت این 
سازمان همواره رو به جلو بوده است و این تلاش ها تا رسیدن 
به اقتدار سازمانی هرچه بیشتر ادامه خواهد یافت.وی با اشاره به 
راهکارهای دستیابی به ارتقا و اقتدار سازمانی تصریح کرد: یکی 
از مهم ترین عوامل در رسیدن به اقتدار سازمانی، توانمندسازی 
و بهره مندی بیش از پیش از علم و فناوری روز است که 
خوشبختانه این حرکت در سازمان آغاز شده و سازمان در 
تلاش است تا به حوزه هوش مصنوعی نیز وارد شود.مسجدی 
خوب کار کردن همه اجزا در کنار یکدیگر، استقامت و توکل 
بخدا در مسیر حل مشکلات، صداقت در گفتار و رفتار، ارج 
نهادن به فعالیت ها و داشتن روحیه خدمتگزاری را از دیگر 
افزود:  و  کرد  عنوان  مقتدر  به سازمانی  تبدیل شدن  عوامل 
مراجعین این سازمان عمدتاً افراد متألم و دردمند هستند و 
اصولاً فرد خوشحال به پزشکی قانونی مراجعه نمی کند بنابراین 
برای رسیدن به اقتدار سازمانی لازم است در ارائه خدمت به 
مردم به بهترین شکل ممکن عمل کنیم و مراجعین را عضو 

خانواده خود بدانیم.

فروزنده خبر داد؛ 
پیش بینی ۳۵ همت اعتبار برای اجرای 

پروژه های عمرانی پایتخت
تهران  اقتصاد شهری شهرداری  و  مالی  معاون  فرخی:  مائده 
گفت: ۳۵ همت اعتبار برای اجرای پروژه های عمرانی پایتخت 
اقتصاد  و  مالی  فروزنده معاون  پیش بینی شده است.لطف الله 
شهری شهرداری تهران در آئین بهره برداری از کندروی شمالی 
بزرگراه آزادگان حدفاصل فداییان اسلام تا شهید تندگویان که 
همزمان با صد و یکمین پویش امید و افتخار، صبح امروز -شنبه 
۲۸ بهمن ماه- برگزار شد، بیان کرد: زمان برای افتتاح تا پایان 
سال کم داریم که این نشان از فعالیت شهرداری تهران است. 
امروز تهران تبدیل به کارگاه شده است.وی ادامه داد: در این 
اتوبوس،  خرید  مترو،  حوزه  در  اتفاقاتی  بار  اولین  برای  دوره 
پسماند، فضای سبز، امور فرهنگی و اجتماعی می افتد که مفصل 
است. اصحاب رسانه باید بزرگراه آزادگان را قبل و بعد از این 
پروژه به مردم نشان دهند.فروزنده با بیان اینکه تلاش بی منت 
حتماً می تواند آثار خوبی را در زندگی مردم بگذارد، تصریح کرد: 
با اینکه ما منابع بسیاری تزریق کردیم باز هم مهندسین برای 
انجام کار منابع می خواهند و شهرداری ۳۵ همت دیگر منبع 
است.معاون  کرده  تعریف  عمرانی  مسائل  صرف  برای  مالی 
شهردار تهران در پایان با بیان اینکه در توزیع آسفالت اتفاقی که 
نهادهای  با همکاری  است، گفت:  قابل ستایش  و  افتاد مهم 
مختلف مدیریت واحد شهری را در شهر دنبال می کنیم. وقتی 

دغدغه؛ کار و تلاش باشد برکات هم خواهد داشت.

نظری خبر داد؛
ساماندهی دستفروشان چهارراه و خیابان 

ولی عصر در دو منطقه ۶ و ۱۱
پریا حاجیان:معاون خدمات شهری و محیط زیست شهرداری 
خیابان  و  چهارراه  دستفروشان  ساماندهی  از  تهران 
ولی عصر)عج( در دو نقطه از مناطق ۶ و ۱۱ خبر داد.نشست 
ساماندهی دست فروشان چهارراه و خیابان ولی عصر )عج( با 
حضور حسین نظری معاون خدمات شهری و محیط زیست 
ساماندهی،  شرکت  مدیرعامل  بیگی  تهران،  شهرداری 
رنجبریان مدیرعامل شرکت شهربان، سید محمد موسوی 
شهردار منطقه ۱۱، مرتضی روحانی شهردار منطقه ۶، مدیران 
اتخاذ شد. برگزار و تصمیمات لازم  این حوزه  و مشاورین 

زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون  نظری  حسین 
شهرداری تهران در این نشست پس از استماع گزارشهایی در 
ساماندهی  جهت  گرفته  صورت  اقدامات  خصوص 
در  گفت:  )عج(  ولی عصر  خیابان  و  چهارراه  دست فروشان 
راستای ساماندهی دست فروشان چهارراه و خیابان ولی عصر 
استقرار  برای  و ۱۱  مناطق ۶  در  جدید  محل  دو  )عج( 
دست فروشان محدوده چهارراه و خیابان ولی عصر )عج( تعیین 
و تا پیش از سال جدید این اقدام اجرایی خواهد شد.وی در 
ادامه افزود: طرح ساماندهی دست فروشان و بساط گستران 
خیابان ولیعصر )عج( در دو جبهه شمالی و جنوبی در مرز 
مناطق ۶ و ۱۱ از سوی شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل 
شهر تهران و با همکاری نیروهای شرکت شهربان، نیروی 
انتظامی و عوامل اجرایی مستقر در مناطق مذکور عملیاتی 
بازارچه  ادامه به جانمایی و آماده سازی  می شود.نظری در 
سرمد در منطقه ۱۱ جهت ساماندهی دست فروشان خیابان 
ولیعصر )عج( اشاره کرد و گفت: ان شاالله پس از این هم 
معیشت و کسب و کار دست فروشان رونق می گیرد و هم 
انضباط شهری در معابر این شریان مرکزی شهر تهران رعایت 
خواهد شد.وی در ادامه اظهار کرد: همچنین محل دیگری نیز 
به همت منطقه ۶ با فاصله ۱۰۰ متری با چهارراه ولی عصر 
)عج( برای استقرار دست فروشان در پارک دانشجو و تئاتر شهر 
نیروی  همکاری  با  نظری  گفته  است.به  شده  پیش بینی 
با  معبران  و  شهربان  نیروهای  و  قضائی  دستگاه  انتظامی، 
هرگونه سد معبر در این چهارراه برخورد خواهد شد.همچنین 
در جریان این جلسه شهرداران مناطق ۶ و ۱۱ و مدیران عامل 
پیرامون  توضیحاتی  ارائه  به  شهربان  و  ساماندهی  شرکت 
برنامه ها و اقدامات پیش رو پرداختند و بر لزوم تداوم ساماندهی 
دست فروشان این محدوده تاکید کردند و به بحث و تبادل 

نظر در خصوص موضوعات مطرح در این جلسه پرداختند.

معاون سازمان تدارکات پزشکی هلال احمر 
در گفتگو با پیشرو:

هلال احمر ۸۰ درصد داروهای خاص و 
تک نسخه ای را تامین می کند

رحمان شجاعی: معاون سازمان تدارکات پزشکی هلال احمر از 
ظرفیت این سازمان برای ذخیره داروهای استراتژیک خبر داد 
و گفت: ۸۰ درصد داروهای خاص و تک نسخه ای توسط این 
جمعیت تامین می شود.علی شهداد با اشاره به فعالیت سازمان 
تدارکات پزشکی هلال احمر درباره تولید و تامین داروهای 
خاص و تک نسخه ای گفت: سازمان غذا دارو در موضوع تامین 
دارو مجوز واردات داروهای تک نسخه ای و یا داروهای خاص را 
در اختیار ما قرار می دهد و شرکت بازرگانی سها کیش هلال 
احمر اقدام به واردات می کند.وی با اعلام اینکه هلال احمر ۸۰ 
درصد داروهای خاص و تک نسخه ای را وارد می کند، افزود: 
داروخانه های هلال احمر به عنوان داروخانه  مرجع در کنار دیگر 
داروخانه ها فعالیت دارند و به این مهم توجه داریم که این داروها 
در مسیری صحیح در اختیار بیماران قرار بگیرد.شهداد با اشاره 
به اینکه اولویت تامین دارو با شرکت های داخلی است، افزود: 
سازمان غذا و دارو زمانی مجوز واردات دارو را در اختیار ما قرار 
می دهد که تولیدات داخل، نیاز کشور را تامین نکند؛ البته در 
تولیدکنندگان  از  پزشکی  تدارکات  سازمان  نیز  شرایط  آن 
دارو  به خریداری  اقدام  بهداشت  وزارت  تایید  مورد  خارجی 
داخلی  داروساز  شرکت های  اینکه  یادآوری  با  می کند.وی 
درباره  تولید می کنند،  با کیفیتی  و  بسیار خوب  محصولات 
تولیدات دارو در شرکت های دارویی هلال احمر گفت: سال 
گذشته در دوره ای با کمبود آنتی بیوتیک مواجه بودیم که با 
درخواست سازمان غذا و دارو شرکت های دارویی هلال احمر 
اقدام به تولید آن در سه شیفت کاری کردند تا کمبود آن در 
کشور برطرف شود.وی با اشاره به کمبود برخی داروها در برخی 
مقاطع زمانی اظهار داشت: این نیاز و کمبودها قابل رصد و البته 
پیش بینی است از این رو هلال احمر از وزارت بهداشت و 
سازمان غذا دارو درخواست مجوزی برای اعطای واردات، و 
ذخیره داروهای استراتژیک با نظارت کامل مراجع ذی صلاح 
کرده است تا در صورت بروز بحران و نیاز در اختیار مردم قرار 
دهد.شهداد گفت: وزارت بهداشت برای صدور این مجوز قول 
مساعد داده است و امیدواریم بزودی مجوزهای لازم داده شود.

از ۱۵ دی ماه ثبت نام مقدماتی از افراد واجد 
شرایط تشرف به حج تمتع برای سال آینده 
ثبت  نام  برای  اولویت   ۷ تاکنون  و  شد  آغاز 
رو  پیش  روزهای  در  که  شده اند  فراخوانده 
فراخوان جدید برای برخی ایستگاه های پروازی 

نیز صادر می شود.
در روزهای اخیر نیز مخبر معاون اول رئیس 
جمهوری مصوبه هیئت وزیران را درباره تأمین 
طی  را  آینده  سال  تمتع  حج  ارزی  مخارج 

نامه ای ابلاغ کرده است.
در این تصویب نامه آمده است:

به  در جلسه  ۱4۰۲/۱۱/۲۵  وزیران  هیئت 
پیشنهاد وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و به 
قانون  هشتم  و  سی  و  یکصد  اصل  استناد 

اساسی جمهوری اسلامی ایران تصویب کرد:
سازمان حج و زیارت مجاز است نسبت به خرید 
ارز به میزان سیصد میلیون دلار به نرخ ارز 
حواله مرکز مبادله ارز و طلای ایران اقدام و 
بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران این مبلغ 
را برای تأمین مخارج ارزی حج تمتع ۱4۰۳ 
و  به نام سازمان حج  در یک حساب دلاری 
زیارت نزد خود به صورت دفتری ثبت و نگه 

داری کند.
به  ایران  اسلامی  جمهوری  مرکزی  بانک 
زمان  در  زیارت  و  حج  سازمان  درخواست 
مقتضی نسبت به پرداخت و انتقال مبلغ یاد 
شده به کشور عربستان از ارزهای در دسترس 
با اعمال نرخ برابر دلار با ارز موردنظر اقدام کند.

بر این اساس نرخ ارز مورد نیاز برای مخارج حج 
تومان   ۳۹۰۰۰ حدود  آینده  سال  تمتع 

محاسبه خواهد شد.
به گفته سیدعباس حسینی رئیس سازمان 
مذکور  مبلغ  انتقال  عملیات  زیارت،  و  حج 

توسط بانک مرکزی انجام می شود.
تاکنون بیش از ۵۶۰۰۰ نفر برای شرکت در 
حج تمتع سال آینده ثبت نام کرده اند و روند 
ثبت نام تا تکمیل ظرفیت مورد نظر سازمان 

حج و زیارت ادامه خواهد داشت.
در حال حاضر حدود یک میلیون نفر در نوبت 
انتظار سفر حج تمتع هستند و سهمیه حج 
نفر  آینده ۸۲ هزار و ۵۰۰  برای سال  ایران 
طریق  از  مکاتباتی  البته  است؛  شده  تعیین 
وزارت امور خارجه با عربستان در حال انجام 
است تا این سهمیه به مرز ۸۹ هزار نفر برسد.

نرخ ارز حج ۱۴۰۳ تعیین شد

معاون صنایع دستی گفت: صنایع دستی قرار است 
را  بنیان  هویت  معیشت  و  عزت آفرین  اقتصاد 
پایه گذاری و رویکرد اقتصاد را در گام دوم انقلاب 

محقق کند.
بین المللی  جشنواره  هشتمین  افتتاحیه  آیین 
صنایع دستی و هنرهای سنتی فجر )سرو سیمین 
۸( با حضور علی دارابی؛ قائم  مقام وزیر و معاون 
میراث فرهنگی، مریم جلالی؛ معاون صنایع دستی، 
سعد القدومی؛ رئیس شورای جهانی صنایع دستی، 
هنرمندان  از  جمعی  و  دیگر  خارجی  مهمانان 
در  ماه ۱4۰۲  بهمن   ۲۷ جمعه  صنایع دستی 

مجموعه فرهنگی، هنری برج آزادی برگزار شد.
در بخشی از این مراسم علی دارابی قائم مقام وزیر 
و  صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی، 
اعیاد  تبریک  با  کشور  میراث فرهنگی  معاون 
و  خارجی  مهمانان  به  خیرمقدم  و  شعبانیه 
خوشامدگویی به فعالان و هنرمندان صنایع دستی، 
افزود: امیدوارم که در سایه تلاش و همت شما 

حال صنایع دستی هر روز خوب تر از قبل شود.
گفت وگو،  رقابت،  برای  محلی  را  جشنواره ها  او 
تعامل، آشنایی، بازاریابی و داد و ستد و فرصتی 
ابراز  و  دانست  آموزش  و  تجارب  انتقال  برای 
امیدواری کرد که این جشنواره به اهداف خود 
برسد.دارابی با بیان اینکه صنایع دستی حاصل روح 
ملت ها و دستاوردهای هنرهای آموخته از نسلی به 
تنها  صنایع دستی  داد:  ادامه  است،  دیگر  نسل 
حیات  هنر  بلکه  نیست.  مبادله  برای  کالایی 
فرهنگی و ویژگی های هنر و تمدن یک ملت است 
که از این طریق مبادله می شود. به عبارت دیگر 
و  نیاکان  میراث فرهنگی  امروز  صنایع دستی 
می شود.معاون  محسوب  ما  گذشتگان 
صنایع دستی،  اینکه  به  اشاره  با  میراث فرهنگی 

تجلی گاه فرهنگ مردمان این سرزمین و دانایی 
ایرانیان در همسو کردن زندگی خود با محیط 
خود،  صنایع دستی  افزود:  است،  بوده  اطرافشان 
میراث ناملموسی است که می توان با بررسی در 
این  در  صنعت  ریشه های  آن،  در  نهفته  معانی 
سرزمین را نظاره و وجود طیف گسترده و پرشمار 
و متنوعی از انواع صنایع دستی در ایران را مشاهده 

کرد.
قائم مقام وزیر میراث فرهنگی با بیان اینکه ایران به 
است،  بوده  صنعتی  سرزمینی  تاریخی  صورت 
فراگیر،  هویت بنیان،  اقتصاد  صنایع دستی  افزود: 
متنوع، ارزان، مولد، اشتغالزا و امنیت آفرین است. 
صنعت، هنر و حرفه ای که از خانه تا کارخانه را در 

بر می گیرد.
دارابی ادامه داد: از 4۰۰ رشته صنایع دستی در 
جهان ۲۹۹ رشته در ایران وجود دارد که بیانگر 

تنوع، فراگیری و گستردگی است.
او با بیان اینکه در دولت سیزدهم گام های بزرگی 
برای حمایت و تقویت صنایع دستی برداشته شده 
در  که  ملی صنایع دستی  تدوین سند  به  است 
است  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  کار  دستور 
اشاره کرد و ادامه داد: حمایت از صنایع دستی در 
معظم  مقام  تأیید  به  که  نظام  بالادستی  سند 
هفتم،  برنامه  در  و  گرفته  قرار  رسیده  رهبری 

تکالیف و احکامی برای آن تعریف شده است.
هنرمندان  ارزشیابی  مسئولیت  کردن  محول 
وزارت  به  سنتی  هنرهای  و  صنایع دستی 
صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی، 
براساس مصوبه شورای عالی انقلاب فرهنگی و 
ابلاغ آن توسط رئیس جمهوری، ابلاغ بیمه بیش 
از ۸ هزار نفر از فعالان صنایع دستی، اعطای ۵۹۵ 
گواهینامه مهر اصالت ملی به محصولات ایرانی با 

تشکیل شورای داوری، دریافت ۳۸ گواهینامه مهر 
جهانی  شورای  طریق  از  بین المللی  اصالت 
و  نهادها  همه  به  دولت  ابلاغ  صنایع دستی، 
دستگاه ها مبنی بر اهدای صنایع دستی به عنوان 
هدیه به مقامات داخلی و خارجی از صنایع دستی، 
و  کشور  وزارت  به  رییس جمهوری  دستور 
بازارچه های  برپایی  به منظور  دستگاه های ذیربط 
 ۱4۰۰ از  بیش  برپایی  و  صنایع دستی  دائمی 
نمایشگاه در نوروز ۱4۰۲ از دیگر نکات مورد اشاره 

دارابی در این مراسم بود.
پیش روی  بایسته های  به  میراث فرهنگی  معاون 
صنایع دستی اشاره کرد و افزود: صنایع دستی و 
هنرهای سنتی اگر بخواهد به جایگاه و منزلت ویژه 
خود دست یابد نیازمند مشارکت گسترده اهالی و 
دست اندرکاران این بخش برای تحقق برنامه ها و 

سیاست های مدنظر است.
او با بیان اینکه صنایع دستی باید سهم خود را در 
صورت  به  جهانی  اقتصاد  نیز  و  کشور  اقتصاد 
عملیاتی تعریف کند، ادامه داد: کاربردی کردن 
صنایع دستی و پیوند آن با زندگی روزمره مردم در 
عین حفظ اصالت آن، تجاری سازی، توجه ویژه به 
شبکه سازی  صادرات،  و  بسته بندی  صنعت 
گسترده و بازاریابی از دیگر اقدامات و اولویت های 

پیش رو است.
دارابی تاکید کرد: صنایع دستی باید امر آموزش، 
تبلیغ، اطلاع رسانی و معرفی را به مثابه راهبرد 
خود قرار دهد و برای آن پیوست و راهنمای عملی 
با تخصیص بودجه و اعتبارات لازم را مدنظر قرار 
دهد.او در ادامه با بیان اینکه برپایی جشنواره ها و 
نمایشگاه های داخلی و خارجی را باید در صدر 
مأموریت های صنایع دستی قرار گیرد، ادامه داد: 
امروزه جشنواره ها و نمایشگاه ها نقش مهمی در 

مناسبات  و  روابط  توسعه  عمومی،  دیپلماسی 
و معرفی  اجتماعی  نشاط  و  امید  ایجاد  جهانی، 
فرهنگی و هنر اصیل ایران و میراث تمدن کهن 

ایران عزیز دارد.
پایانی  بخش  در  میراث فرهنگی  معاون 
صحبت های خود به قدمت بیش از ۷ هزار سال 
سکونت  سال  میلیون  یک  سابقه  ایران،  تاریخ 
میراث  ثبت  در  جهانی  پنجم  رتبه  بشری، 
ناملموس و جزو ۱۰ کشور برتر دنیا در ثبت میراث 
ملموس کشور اشاره کرد و استفاده از این داشته ها 
و ظرفیت ها را مورد تاکید قرار داد.در ادامه مراسم، 
اینکه  بیان  با  مریم جلالی؛ معاون صنایع دستی 
فصل و رویکرد تازه ای پیش روی صنایع دستی 
همیشگی  عزت  داد:  ادامه  است،  گرفته  قرار 
صنایع دستی در نمود تمامی سیاست گذاری های 
فجر  جشنواره  برگزاری  به  است.او  جاری  ما 
صنایع دستی در برج آزادی که نماد انقلاب است 
اشاره کرد و آن را تضمینی برای فردای بهتر ایران 
اقتصاد  است  قرار  افزود: صنایع دستی  و  دانست 
عزت آفرین و معیشت هویت بنیان را پایه گذاری و 

رویکرد اقتصاد را در گام دوم انقلاب محقق کند.
جلالی در پایان صحبت های خود به خلق زیبایی 
از سنگ، شیشه، چرم، و پارچه توسط هنرمندان 

صنایع دستی اشاره کرد.
سعد القدومی؛ رئیس شورای جهانی صنایع دستی 
نیز در صحبت های خود به کوشش و تلاش ایران 
برای پاسداشت اقوام مختلف اشاره کرد و گفت: 
و  حفظ  برای  نمادی  و  ممتاز  کشوری  ایران 

پاسداشت هنرهای دستی و پایدار است.
او همچنین به همکاری و تعامل ایران با شورای 
جهانی صنایع دستی اشاره و از جلالی برای دعوت 

خود به این جشنواره تشکر کرد.

شکوفایی اقتصاد و هویت ایرانی با اتکا به قدرت »صنایع دستی«
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شهردار کرج در نشست با مدیرعامل سازمان حمل و 
نقل ریلی کرج، مدیرعامل شرکت سابیر و مدیر پروژه 
قطار شهری از تلاش تیم مدیریت شهری این کلانشهر 
و عوامل سازنده طرح برای اتمام هر چه سریع تر ایستگاه 
شهید سلطانی و اتصال متروی کرج به تهران خبر داد.

و  مستمر  تلاش  ماه  از ۱۷  پس  گفت:  کیانی  مهرداد 
پیشرفته، ایستگاه شهید سلطانی متروی این کلانشهر که 
محل اتصال متروی کرج و خط ۵ متروی تهران است 
به پیشرفت ۸۰ درصدی رسیده است.کیانی اضافه کرد: 
ایستگاه شهید سلطانی هم اکنون در مرحله نازک کاری 
قرار دارد و به زودی این طرح تکمیل شده و مورد بهره 

برداری قرار خواهد گرفت.
وی، با اذعان بر اینکه تلاش مجموعه مدیریت شهری 

پروژه قطار شهری در کوتاه ترین زمان ممکن  تکمیل 
است، تاکید کرد:اجرای نزدیک به ۶ کیلومتر روسازی و 
ریل گذاری خط ظرف سه ماه گذشته انجام گرفته است.

 این مسئول، افزایش طول متروی کرج به ۱۲ کیلومتر را 
از اهداف مدیریت شهری کرج در این دوره خواند و اظهار 
کرد: در حال حاضر به لحاظ نقدینگی مشکلی در حوزه 
قطار شهری وجود ندارد.کیانی خاطرنشان کرد: این در 
حالی است که پیش از این دوره و طی سال های گذشته، 
نبود نقدینگی باعث شده بود قطار شهری کرج سال ها 
راکد باقی مانده و هیچ پیشرفتی در آن اتفاق نیفتد اما با 
همت شورای اسلامی شهر و شهرداری و با تحولاتی که 
در این عرصه به وجود آمد شاهد شکوفایی مجدد پروژه و 

افتتاح و بهره برداری تعدادی از ایستگاه ها بوده ایم.

نشست شهردار کرج با عوامل سازنده قطار شهری
*پیشرفت ۸۰ درصدی ایستگاه شهید سلطانی

کریمی: عملیات اجرایی ساخت ۲ هزار و ۱۰۰ واحد 
مسکونی ویژه نخبگان، اعضای هیات علمی، کارکنان و 
خوابگاه های متاهلی همزمان با سراسر کشور به صورت 
ویدئو کنفرانس با حضور رییس جمهور در چهارمحال و 
بختیاری آغاز شد. سرپرست اداره کل راه و شهرسازی 
چهارمحال و بختیاری در این آیین گفت: در راستای 
اجرای تفاهم نامه بین وزارت راه و شهرسازی و وزارت 

واحد  و ۵۰۰  هزار  فناوری، ۵۹  و  تحقیقات  و  علوم 
مسکونی شامل مسکن نخبگان، اعضای هیات علمی و 
کارکنان و خوابگاه های متاهلی دانشگاه ها در یک هزار 
و ۵۰۰ هکتار از اراضی مازاد دانشگاه های کشور، سهم 
چهارمحال و بختیاری ۲ هزار و ۱۰۰ واحد است.خدایار 
باقری افزود: براساس تفاهم نامه منعقد شده از این تعداد 
واحد مسکونی تعریف شده برای دانشگاهیان و نخبگان 

سهم  واحد  و ۲۵۰  یک هزار  بختیاری  و  چهارمحال 
دانشگاه آزاد اسلامی و ۸۶۶ واحد نیز سهم دانشگاه 
شهرکرد است. با حضور رییس جمهور و وزرای راه و 
شهرسازی، علوم، تحقیقات و فناوری و بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی عملیات اجرایی ساخت بیش از ۵۰ 
هزار واحد مسکونی دانشگاهیان در سراسر کشور آغاز 

شد.

همزمان با پنجمین روز از دهه مبارک فجرو با سفر 
عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  زاده  علیرضاعباس 
به شهرستان خوسف، ۲  جنوبی  خراسان  استانداری 
پروژه برق رسانی در این شهرستان افتتاح و کلنگ زنی 
پست  در  خط  بی   ۲ تکمیل  و  توسعه  شدند.پروژه 
۱۳۲ ۲۰. کیلو ولت خوسف با اعتبار هزینه شده بالغ بر 
۲۸۰ میلیارد ریال در پنجمین روز از دهه مبارک فجر 

به بهره برداری رسید.عباس زاده در طی مراسم افتتاح 
پروژه توسعه و تکمیل ۲ بی خط در پست ۱۳۲.۲۰ کیلو 
ولت خوسف گفت: عملکرد و پویایی در حوزه پروژه های 
زیرساختی دراین دولت سرعت گرفته و برق منطقه ای 
خراسان در این دوسال نشان داده عملکرد خوبی در 
اجرا و بهره برداری پروژه های صنعت برق در استان 
خراسان جنوبی دارد.وی در ادامه از مهندس محمودی 

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خراسان و همکارانشان 
این  با  کرد  امیدواری  ابراز  و  نمود  قدردانی  و  تشکر 
اقدامات برق مطمئن و پایدار برای مردم شریف استان 
خراسان جنوبی تامین خواهد شد.همچنین در این سفر 
کلنگ اجرای پست ۱۳۲.۲۰ کیلو ولت شهرک صنعتی 
شهیدرحمانی خوسف بااعتبار بالغ بر ۸۰۰ میلیارد ریال 

به زمین زده شد.

عملیات اجرایی ۲ هزار و ۱۰۰ واحد مسکونی دانشگاهیان 
چهارمحال و بختیاری آغاز شد

دوپروژه برق رسانی در شهرستان خوسف افتتاح و 
کلنگ زنی شدند

اعظم صفری :شهردار کلان شهر شیراز در دیدار با سفیر جمهوری تاجیکستان 
در جمهوری اسلامی ایران گفت: رونق مناسبات شیراز و دوشنبه نیازمند اهتمام 
بیشتر از جانب هر دو شهر است. به گزارش خبرنگار پیشرو شیراز، محمدحسن 
اسدی در دیدار با نظام الدین زاهدی سفیر تاجیکستان در ایران بیان کرد: 
رابطه ایران و تاجیکستان از دیرباز رابطه ای دوستانه و صمیمی بوده و اشتراکات 
زبانی، فرهنگی و تاریخی عامل پیوند ناگسستنی بین دو ملت است. وی ادامه 
داد: شیراز و دوشنبه ۳۲ سال است که خواهرخوانده هستند و طی این سال ها 
اقدامات مطلوبی انجام شده که در مقایسه با ظرفیت های متعدد همکاری، 
نیازمند اهتمام بیشتر از جانب طرفین برای گسترش ارتباطات هستیم. شهردار 
شیراز همچنین با بیان اینکه آثار ملموس و زنده دوران زندیه از مهمترین آثاری 
است که گردشگران خارجی زیادی را در شیراز به خود جذب کرده است، افزود: 
بناهای تاریخی شیراز غیرقابل تکرار است و شهرداری هم به جد از آنها مراقبت 
می کند.اسدی خاطرنشان کرد: احیای دیوانخانه، میدان توپخانه، نقاره خانه و 
پروژه زندیه از مهمترین طرح ها و پروژه هایی است که شهرداری شیراز با 
تخصیص اعتبار بر اجرای آنها تمرکز کرده است.وی با اشاره به ظرفیت های 
کلان شهر شیراز و کسب افتخارات مختلف، گفت: اخیرا شیراز به عنوان پایتخت 
محیط زیست مجمع شهرداران آسیایی انتخاب شد، همچنین این کلان شهر 
چند سالی است که عنوان شهر جهانی صنایع دستی را به خود اختصاص 
داده و تنها کلانشهر ایرانی عضو هیات مدیره اتحادیه شهرهای تاریخی جهان 

محسوب می شود.اسدی همچنین از سفیر تاجیکستان و شهردار دوشنبه برای 
حضور و شرکت در برنامه های هفته شیراز دعوت کرد و با برشمردن قابلیت های 
این کلان شهر گفت: شیراز در قطب پزشکی سرآمد است و  خود ظرفیتی است 
که می توانیم آن را به شهر دوشنبه هم تسری دهیم.سفیر تاجیکستان نیز 

در این دیدار با بیان اینکه مردم تاجیکستان به شیراز ارادات خاصی دارند، 
گفت: تاجیکستانی ها به بازدید از شیراز و اماکن تاریخی آن به ویژه آرامگاه 
حافظ و سعدی، تخت جمشید و نقش رستم علاقه بسیار زیادی دارند.  وی با 
تأکید بر اینکه مناسبت های دو جانبه ملی بین ایران و تاجیکستان بدون وقفه 
در حال انجام است، افزود: توسعه روابط بین شهرها و استان های دو کشور 
نیز در دستور کار قرار گرفته است.سفیر تاجیکستان که معتقد است روابط 
خواهرخواندگی های شیراز و دوشنبه با امضای یک سند همکاری جدید تقویت 
خواهد شد، گفت: یک سری اقدامات از جمله تدوین برنامه همکاری شیراز و 
دوشنبه، شرکت در نمایشگاه ها و حضور فعال مدیران ارشد در برنامه های دو 
شهر باید در دستور کار قرار گیرد.وی همچنین از تلاش ها و برنامه ریزی های 
صورت گرفته برای برقراری پرواز مستقیم بین شیراز و دوشنبه خبر داد و بر لزوم 
تقویت همکاری بخش خصوصی دو شهر نیز به ویژه در بخش شرکت های دانش 
بنیان، کارخانجات و صنایع تأکید کرد.نظام الدین زاهدی با تشریح سیاست های 
کلان توسعه تاجیکستان برای تبدیل اقتصاد متکی به کشاورزی به اقتصادی با 
محوریت صنعت و کشاورزی، این موضوع را فرصت مناسبی برای استفاده از 
توانمندی های صنعت شیراز و فارس عنوان کرد که با استقبال و اعلام آمادگی و 
حمایت شهردار شیراز مواجه شد. این دیدار در راستای دیپلماسی فعال مدیریت 
شهری شیراز در حاشیه هفدهمین نمایشگاه  بین المللی گردشگری در تهران 

روی داد.

در دیدار شهردار کلان شهر شیراز و سفیر تاجیکستان در ایران مطرح شد؛

لزوم تلاش برای رونق مناسبات شیـراز و دوشنبه

علیخانی: سرپرست شرکت گاز یزد از گازرسانی به ۹۳ 
روستای استان در دولت سیزدهم خبر داد و گفت: ۷۲۷ 
روستای این استان از نعمت گاز بهره مند هستند."حامد 
خواجوی" افزود: همچنین در این دولت یکهزار و ۴۲۸ 
شبکه گاز شهری و روستایی در استان انجام شد و طول 
این شبکه ها به ۱۲ هزار و ۵۷۵ کیلومتر رسیده است.وی 
با بیان اینکه طی همین مدت ۱۸ هزار و ۲۲۱ انشعاب 
برای مشترکان گاز نصب شد اظهار کرد: مجموعا ۲۸۶ هزار 

و ۴۵۹ انشعاب گاز و شهری در استان صورت گرفته است.
خواجوی مصرف کنندگان گاز شهری و روستایی استان را 
۵۳۸ هزار و ۴۰۱ مشترک بیان کرد و گفت: ۵۲ هزار و 
۹۲۱ مشترک در دولت سیزدهم به تعداد مشترکان افزوده 
شد؛ همچنین در این دولت یکهزار و ۵۴۳ واحد صنعتی 
از نعمت گاز بهره مند شدند و مجموعا ۹ هزار و ۷۹۸ واحد 
صنعتی از گاز استفاده می کنند.وی تعداد نیروگاه ها متصل 
به گاز استان را ۲۹ مورد بیان کرد و افزود: از مجموع هشت 

بخش  در  درصد   ۳۰ ، مصرفی  گاز  مترمکعب  میلیارد 
نیروگاهی و ۵۵ درصد نیز در حوزه صنعت مصرف می 
شود.خواجوی با بیان اینکه سالانه ۱۱ درصد گاز استان در 
بخش خانگی استفاده می شود افزود: در برخی ایام سرد 
سال این رقم به ۲ برابر می رسد.سرپرست شرکت گاز 
یزد گفت: ۱۰۰ درصد خانوارهای شهری و ۹۸.۴ درصد 
خانوارهای روستایی استان از نعمت گاز برخوردار هستند.

استان یزد یک میلیون و ۲۰۰ هزار نفر جمعیت دارد.

سرپرست شرکت گاز یزد :

دولت سیزدهم به ۹۳ روستای استان یزد گازرسانی کرده است

 ۱۴۰۳ سال  بودجه  پیشرو:  خبرنگار   - اصفهان 
شهرداری اصفهان با ۷ رای موافق به تصویب شورای 
شهر رسید.در یکصد و بیست  و دومین جلسه علنی 
شورای اسلامی شهر اصفهان تصویب لایحه بودجه 

سال آینده شهرداری اصفهان به رای گذاشته شد.
این بودجه در دو ماه گذشته و توسط اعضای شورای 
شهر و معاونین و مدیران شهری در جلسات تلفیق 
بودجه  شده  گرفته  نظر  در  است.رقم  شده  نهایی 
هزار   ۳۰ بر  بالغ  اصفهان  شهر  کلان  آینده  سال 

میلیارد تومان برآورد شده است و با احتساب بودجه 
تومان  میلیارد  هزار   ۳۵ حدود  رقم  به  سازمان ها 
می رسد که حوزه حمل  و نقل، بیشترین سهم را در 

این بودجه دارد.
جلسه تصویب بودجه شهرداری اصفهان با حضور 
علی قاسم زاده شهردار اصفهان، معاونین و اعضای 
شورای شهر به صورت علنی به رای گذاشته شد 
که علی صالحی سخنگوی شورای شهر، محمدرضا 
فلاح و حجت الاسلام منوچهر مهروی پور از اعضای 

شورای شهر نسبت به تصویب بودجه کلان شهر 
اصفهان مخالفت کردند. لذا از ۱۱ نفر اعضای شورای 
به  رای  نفر  نفر مخالف و هفت  اصفهان سه  شهر 
تصویب بودجه دادند. همچنین مجید نادرالاصلی از 
دیگر اعضای شورای شهر امروز در این جلسه مهم 
غائب بود. بودجه شهرداری اصفهان و سازمان های 
وابسته در سالجاری ۲۲ هزار و ۳۴۰ میلیارد تومان 
بوده است.کلانشهر اصفهان بیش از ۲ میلیون نفر 

جمعیت و ۱۵ منطقه شهرداری دارد.

بودجه سال ۱۴۰۳ شهرداری اصفهان به تصویب شورای شهر 
رسید

مدیرکل منابع طبیعی کردستان خبر داد؛
تمدید مهلت ارسال اثر به جشنواره 
منابع طبیعی و رسانه در کردستان

نادری مقدم: مدیرکل منابع طبیعی کردستان از تمدید 
مهلت ارسال اثر به جشنواره منابع طبیعی و رسانه تا پایان 
بهمن ماه خبر داد.بهزاد شریفی پور اظهار کرد: این جشنواره 
با هدف اشاعه، گسترش و نهادینه کردن فرهنگ حفاظت، 
احیا، توسعه، اصلاح و بهره برداری اصولی از منابع طبیعی و 
رشد و تعالی سواد رسانه های استان در حوزه منابع طبیعی 
و آبخیزداری برگزار می شود.وی افزود: با توجه به استقبال 
بسیار خوب علاقه مندان مهلت ارسال آثار به این جشنواره 
تمدید شد و به همین منظور از هنرمندان، خبرنگاران، 
نویسندگان اصحاب قلم و رسانه شهروندان و دوستداران 
طبیعت دعوت به عمل می آید که آثار خود را تا پایان بهمن 
ماه سال جاری در حوزه منابع طبیعی و آبخیزداری به 
دبیرخانه اجرایی سومین جشنواره منابع طبیعی و رسانه 
کردستان ارسال کنند.وی اضافه کرد: علاقمندان می توانند 
 ۱۴۰۰ frwkurdistan آثار خود را به پست الکترونیک
@gmail.com و یا به آدرس پستی کردستان، سنندج، 
بلوار پاسداران، سه راهی شالمان، اداره کل منابع طبیعی و 
آبخیزداری استان کردستان، روابط عمومی اداره کل ارسال 
کنند.گفتنی است: سومین جشنواره منابع طبیعی و رسانه 
کردستان با مشارکت ادارات دولتی، مؤسسات، شهروندان، 
دوستداران و همیاران طبیعت در ۲ بخش ویژه شعار سال 
و طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت و بخش های 

موضوعی برگزار می شود.

مدیرعامل آبفای آذربایجان شرقی خبر داد؛
آبرسانی به آبش احمد و ۶۷ روستای 

آذربایجان شرقی

مدیرعامل آبفای آذربایجان شرقی گفت: هدف از اجرای 
مجتمع قشلاقات، آبرسانی به شهر آبش احمد و ۶۷ روستا 
و آبادی با تحت پوشش قرار دادن جمعیت یک هزار و 
۴۶۱ نفری است.محمد خانی در گفت وگو با خبرنگاران 
این اظهار کرد: مجتمع آبرسانی قشلاقات در  با اعلام 
شهرستان های کلیبر و خداآفرین برای آبرسانی به ۶۷ 
ادامه داد:  اجرا است.وی  آبادی و روستا در حال  شهر، 
هدف از اجرای این طرح، آبرسانی به شهر آبش احمد 
و ۶۷ روستا و آبادی )قشلاقات( شامل چهار هزار و ۱۹۵ 
خانوار و جمعیت هزار و ۴۶۱ نفری است.خانی اضافه 
کرد: این مجتمع شامل حفر و تجهیز شش حلقه چاه با 
ظرفیت ۱۴۰ لیتر بر ثانیه، احداث ۱۶ باب مخزن با حجم 
شش هزار و ۸۳۰ متر مکعب، احداث ۱۳ ایستگاه پمپاژ با 
مجموع ظرفیت ۵۶۰ لیتر بر ثانیه و اجرای ۱۶۵ کیلومتر 

خط انتقال با پیشرفت فیزیکی بیش از ۷۵ درصد است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان:
۳۱۶۱ کیلومتر از شبکه فاضلاب 

اصفهان لایروبی شد
اصفهان-خبرنگار پیشرو:  مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان گفت: در ۹ ماهه سال جاری سه هزار و 
۱۶۱ کیلومتر از شبکه فاضلاب استان لایروبی شد.حسین 
اکبریان اظهار داشت: در ۹ ماهه سال جاری سه هزار و 
۱۶۱ کیلومتر شستشو و لایروبی شبکه فاضلاب در سطح 
استان اصفهان انجام گرفت که بیانگر تحقق ۱۱۵ درصدی 
برنامه شستشوی و لایروبی شبکه فاضلاب در این استان 
کنترل  و  شبکه  پاک سازی  به  اشاره  با  است.وی  بوده 
پس زدگی فاضلاب گفت: طبق برنامه از قبل تدوین شده 
مقرر شد که در سال جاری ۲ هزار و ۷۸۰ کیلومتر از 
شبکه فاضلاب در شهرهای استان لایروبی و شستشو 
شوند که خوشبختانه در ۹ ماهه سال جاری، بیش از 
سه هزار و ۱۶۱ کیلومتر از شبکه جمع آوری فاضلاب در 
شهرهای استان لایروبی و شستشو شد.وی با بیان اینکه 
شستشو و لایروبی شبکه های جمع آوری فاضلاب با هدف 
حفظ بهداشت محیط، کنترل پس زدگی فاضلاب و رفاه 
حال شهروندان عملیاتی می شود، اظهار داشت: سعی شده 
در شهرهایی که درصد بالایی از مردم تحت پوشش شبکه 
فاضلاب قرار دارند لایروبی و شستشوی شبکه فاضلاب 
انجام گیرد تا وقوع حوادث شبکه فاضلاب نیز کاهش یابد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان افزود: 
شبکه  به  باران  آب  نکردن  وصل  همچون  اقداماتی 
جمع آوری فاضلاب، جلوگیری از ریختن زباله، نخاله، مواد 
نفتی، اسیدی و چربی های ناشی از پخت وپز رستوران ها، 
واحدهای صنعتی، به داخل شبکه و درون منهول های 
فاضلاب از اصول بهره برداری درست از شبکه فاضلاب 
شهری است.اکبریان از مشترکین خواست تا با رعایت 
اصول مانع از گرفتگی شبکه و پس زدگی فاضلاب به 
منزل خود و دیگر شهروندان شوند؛ همچنین رعایت 
اصول باعث جلوگیری از وقوع حادثه و تحمیل خسارت به 

تأسیسات فاضلاب می شود.

با همکاری مخابرات و درمان انجام شد؛
راه اندازی ساماندهی ۳۱۰۴۱ برای 

نوبت دهی مراکز درمانی

اردبیل- خبرنگار پیشرو: مدیرکل درمان تأمین اجتماعی 
با همکاری  راه اندازی سامانه ۳۱۰۴۱  از  اردبیل  استان 
مخابرات و درمان تأمین اجتماعی استان اردبیل خبر 
داد. مهدی نیک سیرت در مراسم راه اندازی این سامانه 
در اردبیل، اظهار کرد: ۶۴۰ هزار نفر در استان اردبیل 
از خدمات بیمه تأمین اجتماعی استفاده می کنند که 
عمده آنها سعی دارند تا از خدمات درمانی رایگان اعم 
از بیمارستان ها و مراکز درمانی بهره بگیرند.وی به حجم 
و سبلان  ارس  بیمارستان  در  ویژه  به  مراجعات  بالای 
اردبیل اشاره کرد و گفت: با راه اندازی این سامانه و از 
طریق خط ارتباطی ۳۱۰۴۱ به راحتی می توان به صورت 
همزمان به ۱۲۰ نفر پاسخ داده و نوبت دهی را از طریق 
این سامانه برای پزشک و یا مرکز دارویی و درمانی خاص 
انجام داد.مدیرکل درمان تأمین اجتماعی استان اردبیل 
تصریح کرد: بیمه شدگان انتظار دارند تا در کوتاه ترین 
زمان نوبت گیری کنند که ما با راه اندازی این سامانه سعی 
خواهیم کرد تا توزیع بیماران در شیفت های مختلف به 
ارائه خدمات مطلوب تر به  امکان  تا  انجام شود  شکلی 
آنها فراهم آید.نیک سیرت افزود: در مراکز درمانی ملکی 
این  بر  سعی  سازمان  این  پوشش  تحت  همچنین  و 
است تا خدمات کیفی ارائه شود که قطعاً جلب رضایت 
بیمه شدگان از اهداف اصلی و خاص درمان بیمه تأمین 
خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  است.وی  اجتماعی 
بیمارستان ها،  در  امکانات  کرد: مجهزترین  خاطرنشان 
درمانگاه ها، مراکز درمانی و داروخانه ای تأمین اجتماعی 
در حال ارائه است و سعی بر این است تا هموطنان بتوانند 
در سریع ترین زمان از این خدمات کیفی استفاده کنند.

نیک سیرت اضافه کرد: مراکز تخصصی به همراه حضور 
پزشکان متخصص فرصتی را فراهم کرده تا رضایتمندی 
بیشتری را در بیمارستان ها و مراکز تحت پوشش شاهد 
باشیم و قطعاً پرداختی ها نیز در سریع ترین زمان برای 
مجموعه های طرف قرارداد انجام می شود.وی بیان کرد: 
امیدواریم با راه اندازی این سامانه بتوانیم در کوتاه ترین 
زمان در خدمت بیمه شدگان به ویژه در ایام پرترافیک 
باشیم تا ارائه خدمات به آنها به صورت مناسب و کیفی 
انجام شود.مدیرکل درمان تأمین اجتماعی استان اردبیل 
ادامه داد: علاوه بر اردبیل، در سایر شهرهای استان نیز 
امکان ارائه خدمات و سرویس دهی به صورت آنلاین و از 
طریق سامانه راه اندازی شده وجود دارد و سعی ما بر این 
است تا در همه نقاط استان اسباب رضایت جامعه هدف 

را مهیا کنیم.
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ایلام -خبرنگار پیشرو:  مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 
پی  در  ایلام  ایلام گفت: ۷۸ درصد ظرفیت سد  استان 
علیمرادی"   است."صادق  شده  تکمیل  اخیر  بارش های 
اظهار کرد: ظرفیت سد چم گردلان ایلام حدود ۶۱ میلیون 
مترمکعب است که با بارش های اخیر، میزان پر شدگی این 
سد به ۴۸.۱ میلیون مترمکعب معادل ۷۸ درصد حجم آن 
رسیده است.وی در خصوص حجم آب پشت سد کنگیر 
ایوان هم یادآور شد: حجم این سد نیز در تراز نرمال ۱۹ 

میلیون مترمکعب است که بر اساس آخرین ارزیابی ها، 
میلیون   ۱۰.۹ معادل  سد  مخزن  درصد   ۵۷ هم اکنون 
مترمکعب آن پر شده است.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 
استان ایلام یکی دیگر از سدهای استان را سد گلال عنوان 
میلیون  نرمال ۱۹  تراز  در  این سد  و گفت: حجم  کرد 
مترمکعب است که تا کنون ۱۰.۵ میلیون مترمکعب معادل 
۵۴ درصد پرشدگی را نشان می دهد.علیمرادی خاطرنشان 
نرمال ۲۰۵  تراز  در  نیز  دهلران  دویرج  سد  کرد: حجم 

میلیون مترمکعب است که تا کنون ۷۶ درصد حجم آن 
پر شده است.سامانه بارشی از روز چهارشنبه هفته گذشته 
تاکنون در استان فعال است که از پتانسیل ریزشی قوی 
برخوردار بوده به گونه ای که برای این سیستم از ابتدای 
ورود به استان تا امروز هشدار سطح نارنجی و برای روزهای 
پنجشنبه و جمعه گذشته با توجه به شدت بارش ها هشدار 
سطح قرمز صادر شد.این سامانه موجب طغیان رودخانه ها 

و آبگرفتگی شدید در برخی مناطق استان شد.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان ایلام :

۷۸ درصد ظرفیت سد ایلام تکمیل شد

محمدزاده: مدیر عامل شرکت برق خراسان شمالی گفت: ۴۸۶ 
میلیارد ریال اعتبار برای تامین برق طرح نهضت ملی مسکن 

این استان تاکنون هزینه شده است.
حسن چاهی در نشست شورای مسکن خراسان شمالی اظهار 
کرد: از این میزان بیش از ۳۳۰ میلیارد ریال از محل اعتبارات 
وزارت نیرو برای تامین برق طرح های نهضت ملی مسکن 
خراسان شمالی جذب شده است.وی افزود: این میزان اعتبار 
در راستای تامین برق مجتمع هزار و ۱۲۰ واحدی برکت، 
مجتمع لاله شهرک مقاومت، مسکن ملی های باقی مانده 
ملی  مسکن  رسانه،  اقتصاد  و  بهار  مجتمع  شهر،  گلستان 
اسفراین، فاز یک و ۲ گرمه، مسکن ملی شهر ایور و واحدهای 
مسکن ملی درق و جاجرم هزینه شد.مدیر عامل شرکت برق 
خراسان شمالی خاطرنشان کرد: ۳۳ دستگاه پست جدید برق 

اهتمام دستگاه ها در تامین زیرساخت هایاستان نیز نصب و بهره برداری شد.
 نهضت مسکن

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری خراسان شمالی اظهار 
های  زیرساخت   و خدمات رسان،  اجرایی  کرد: دستگاه های 
مربوط به طرح نهضت ملی مسکن در شهر و روستا را به  موقع 
تامین کنند.مهدی رشیدی افزود: تاکنون اقدامات خوبی در 
تامین برق و گاز واحدهای نهضت ملی مسکن انجام شده که 
لازم است در حوزه آب و فاضلاب نیز دستگاه متولی اهتمام 
جدی داشته باشد.وی خاطرنشان کرد: دستگاه های متولی 
تامین زیرساخت های نهضت ملی مسکن یک سوم سهم 
خود را تامین کنند تا صندوق ملی مسکن نیز ۱۰ برابر آن 
را تخصیص دهد.اجرای طرح نهضت ملی مسکن در خراسان 
شمالی به طور میانگین ۴۱ درصد پیشرفت فیزیکی دارد و 
تعدادی از این طرح ها امسال به بهره برداری می رسند.ساخت 
۲۴ هزار و ۶۲۶ واحد مسکونی با مساحت این پروژه ها ۵۶۳ 

هزار مترمربع در شهرهای خراسان شمالی آغاز شده است.

 مدیر عامل شرکت برق خراسان شمالی :

۴۸۶ میلیارد ریال برای تامین برق نهضت مسکن 
خراسان شمالی هزینه شد

۲۸ اپلیکیشن ویژه کودکان و
 نوجوانان مورد داوری والدین 

کردستانی قرار می گیرد 
مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات کردستان گفت: 
و  کودکان  ویژه  طراحی شده  داخلی  اپلیکیشن   ۲۸
نوجوانان مورد داوری والدین این گروه سنی در استان 
خدمات  همایش  در  حیدری  آرام  گیرد.    می  قرار 
دیجیتال دوستدار خانواده که در سنندج برگزار شد، 
اظهار کرد: در این همایش که از امروز آغاز شده و تا 
سی ام بهمن ادامه دارد، برنامه های طراحی شده ویژه 
کودکان و نوجوانان توسط والدین مورد داوری قرار می 
گیرد.وی با بیان اینکه این جشنواره در راستای راهنمایی 
جامعه کودک و نوجوان برای حضوری امن در اینترنت 
برگزار شده است، ادامه داد: این جشنواره یک رتبه بندی 
بر مبنای رای گیری گسترده مردمی و تخصصی است 
تا مشخص کند که کودک یا نوجوان برای کدامیک از 
خدمات پرکاربرد داخلی مهم تر بوده و کدامیک از این 
خدمات با ابتکار و خلاقیت بیشتری برای این قشر پیاده 
سازی شده اند.مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات 
کردستان ادامه داد: معیارها و پارامترهای داوری شامل 
خدمات نظارت والدینی، تناسب محتوا، خدمات و سن 
مخاطب، عدم نمایش تبلیغات نامناسب و پیش فرض 
است. خصوصی  حریم  های  ویژگی  بودن  خاموش 

حیدری بیان کرد: از جمله اپلیکیشن های طراحی شده 
۴۵۶ است که فضایی امن برای این گروه های سنی در 
آن فراهم شده است و از طریق سایت و برنامه بازار قابل 
دانلود کردن است.وی یادآور شد: ۲۸ برنامه ویژه کودک 
و نوجوان مشخص شده که در این جشنواره مورد داوری 
والدین قرار می گیرد و در نهایت بهترین برنامه مشخص 

و معرفی می شود.
۹۰ درصد روستاهای کردستان به شبکه ملی 

اطلاعات دسترسی دارند
مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات کردستان گفت: 
بزرگان و متخصصان همواره در کلام خود بر اهمیت 
فضای مجازی تاکید و مطرح کردند اگر از این فضا غافل 
شویم بی شک ضربه خواهیم خورد.حیدری اضافه کرد: 
یکی از مسئولیت های ما تامین زیرساخت های لازم 
سخت افزاری و نرم افزاری برای استفاده عموم مردم از 
فضای مجازی است.وی با اشاره به اینکه ۱۱۶ میلیون 
کاربر و مشترک اینترنت پهن باند و ۶ میلیون کاربر 
در بستر فیبرنوری در کشور هستند، افزود: ۹۲ درصد 
روستاهای کشور به شبکه ملی اطلاعات دسترسی دارند 
که این میزان در کردستان ۹۰ درصد است.مدیرکل 
ارتباطات و فناوری اطلاعات کردستان بیان کرد: یک 
میلیون و ۸۲۰ هزار کاربر پهن باند سیار در کردستان 
هم  تاکنون  سیزدهم  دولت  ابتدای  از  و  دارد  وجود 
۲۴۸ روستا با اعتبار پنج هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال به 
اینترنت دسترسی پیدا کرده اند.حیدری اظهار کرد: از 
نظر پوشش تلفن همراه در مسیرهای جاده ای هم از 
ابتدای دولت سیزدهم تاکنون در پوشش اپراتور همراه 
ایرانسل هم بیش از ۹۰ درصد در  اول ۲۳ درصد و 
استان افزایش داشته است.وی ادامه داد: براساس آخرین 
آمار مرکز فوریت سایبری پلیس فتا، بیشترین جرایم 
اینترنتی کلاهبرداری اینترنتی، جعل و کلاهبرداری از 
کارت بانکی است و از آنجا که برمبنای آمار اعلام شده 
۱۹.۲ میلیون نفر از کاربران اینترنت در ایران را کودکان 
اند لذا هر لحظه این گروه سنی مورد  تشکیل داده 
تهدید هستند.مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات 
ای  گونه  به  دانیم  می  وظیفه خود  گفت:  کردستان 
زیرساخت های نرم افزاری را تقویت کنیم که نگرانی 
خانواده ها از بهره مندی کودکانشان از اینترنت کاهش 
یابد.حیدری با اشاره به اینکه از ۱۹ سال پیش در دنیا 
روزی به نام اینترنت امن به منظور آگاه سازی خانواده 
گفت:  است،  شده  نامگذاری  اینترنت  خطرات  از  ها 
این همایش در راستای توسعه  اینترنت امن، همایش 
خدمات دیجیتال دوستدار خانواده به طور همزمان در 

ایران برگزار شده است. 

زائر میری:  بیمارستان سیار شهید صدوقی نیروی زمینی 
سپاه در بخش پلان چابهار با مشارکت سازمان منطقه 
آزاد، دانشکده علوم پزشکی و فرمانداری چابهار برای 
خدمات رسانی رایگان به محرومان افتتاح شد.مدیر غذا، 
دارو و سلامت منطقه آزادچابهار اظهارکرد: بیمارستان 
سیار شهید صدوقی نیروی زمینی سپاه در بخش پلان 
خود  تخصصی  خدمات  و  یافته  اسقرار  چابهار  شهر 
کند.سعیدعلی  می  ارائه  بیماران  به  رایگان  به طور  را 

دارا  با  تختخوابی   ۶۸ بیمارستان  این  افزود:  بزرگزاده 
قلب  تخصص  فوق  جمله  از  متخصص  پزشک  بودن 
و  حلق  پزشکی، گوش،  دندانپزشکی، چشم  عروق،  و 
بینی، پاراکلینیک آزمایشگاهی، رادیولوژی و داروخانه از 
امروز آماده ارائه خدمات به عموم مردم است.وی ادامه 
با هدف خدمت رسانی تخصصی  داد: این بیمارستان 
به مردم محروم منطقه است.مدیر غذا، دارو و سلامت 
منطقه آزادچابهار بیان کرد: سرانه  تخت بیمارستانی در 

کل کشور به ازای هر یک هزار نفر ۱.۸ تخت است، در 
سیستان و بلوچستان ۹ دهم، جنوب بلوچستان ۶ دهم 
و در چابهار)منطقه سواحل مکران( چهار دهم بوده و نیاز 
است در شهرستان های دشتیاری، پلان، زرآباد و قصرقند 

بیمارستان افتتاح شود.
وی اظهار کرد: در سیستان و بلوچستان در حوزه سلامت 
مشکلات زیادی وجود دارد و رتبه سلامت این استان 
به وه شهرستان های ساحلی بلوچستان رتبه آخر است. 

بیمارستان صحرایی در بخش پلان چابهار افتتاح شد

امنیتی  سیاسی،  معاون  زاده:   حسین 
گفت: صف  قزوین  استاندار  اجتماعی  و 
دریافت تسهیلات مرتبط با قانون حمایت 
از خانواده و جوانی جمعیت در این استان 
باید تا پایان سال جاری به صفر برسد.

عباس کاظمی در نشست با برخی جوانان 
منظور  به  استان  مسوولان  و  شاخص 
که  جوان  هفته  های  برنامه  هماهنگی 
در سالن جلسات شهید قاسم سلیمانی 
برگزار شد، اظهار کرد: پرداخت تسهیلات 
اهمیت  لحاظ  به  ازدواج  و  فرزندآوری 
موضوع و همچنین تاکیدات مقام معظم 
رهبری باید تا پایان سال به صورت تمام و 

کمال اجرایی شود.

وی با بیان اینکه بانک های استان قزوین 
در حوزه پرداخت تسهیلات حوزه ازدواج و 
فرزندآوری عملکرد خوبی داشته اند، اضافه 
کرد: عملکرد نظام بانکی در استان ما قابل 
پرداخت تسهیلات  نظر  از  و  بوده  قبول 
قانون جوانی جمعیت رتبه ششم را در 
به  ادامه  در  هستیم.کاظمی  دارا  کشور 
پرداخت  جاری  سال  انتخابات  موضوع 
در  جوانان  آفرینی  نقش  کرد:  تاکید  و 
انتخابات باید با در نظر گرفتن شاخص ها 
و تراز در انتخاب نماینده انقلابی و نماینده 
را  مردم  مطالبات  بتواند  که  باشد  ای 
پیگیری کند.وی همچنین در خصوص 
به  توجه  با  کرد:  بیان  نیز  جوان  هفته 

اینکه تاریخ مناسبت هفته جوان، نزدیک 
به انتخابات است، باید از برنامه های این 
مناسبت در راستای نقش آفرینی موثر 
جوانان در حوزه انتخابات استفاده شود.

این مسوول در خصوص بزرگداشت هفته 
جوان خطاب به نمایندگان دستگاه های 
حاضر در این نشست تاکید کرد: چنانچه 
دستگاه ها در این هفته برنامه ای دارند، 
مستندات آن را به دبیرخانه این رویداد 
و  ورزش  کل  اداره  جوانان  معاونت  در 
جوانان استان قزوین ارسال کنند.کاظمی 
در رابطه با اطلاع رسانی این رویداد نیز 
تشریح کرد: معاونت جوانان نیز برنامه های 
هفته جوان را به صورت متمرکز و در قالب 

ستاد بزرگداشت منتشر کرده و از طریق 
رسانه ها اطلاع رسانی به موقع انجام دهد.

معاون استاندار قزوین با تاکید بر اینکه در 
هفته های منتهی به انتخابات، برنامه ها 
باید در راستای افزایش مشارکت انتخاباتی 
برگزار شود، ادامه داد: با نزدیک شدن به 
دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای 
اسلامی و ششمین دوره مجلس خبرگان 
رهبری رسانه ها نیز باید در اطلاع رسانی 

این برنامه ها اقدامات لازم را انجام دهند.
کاظمی یادآور شد: دستگاه های اجرایی و 
دبیرخانه ستاد بزرگداشت هفته جوان به 
صورت اختصاصی به این حوزه ورود کرده 

و برای آن برنامه ریزی کنند.

صف دریافت تسهیلات جوانی جمعیت در قزوین به صفر برسد

سعیدی:  وجود معارض در پروژه های تامین و انتقال آب 
شرب از مهمترین موانع اجرای مصوبات قرارگاه بررسی 
آب شرب استان کرمانشاه است که امروز شنبه در نشستی 
و  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  حضور  با 
مدیران دستگاه های اجرایی ذی ربط بررسی شد.فرماندار 
هرسین در این نشست با اشاره به تنش بالای آبی شهر 
هرسین، از مهمترین موانع اجرایی تامین آب شرب این 
شهر را تملک زمین و حفاری چاه شرب ) جانمایی صورت 
گرفته( عنوان کرد که مالکان آن سرسختانه در مقابل 
این پروژه مقاومت می کنند.»ابوطالب ایتوندی« به تلاش 
برای راضی کردن صاحبان اراضی حفاری چاه و همچنین 
عبور خط انتقال آب به صورت ریش سفیدی و معتمدان 
محلی و پرداخت هزینه زمین و خسارت آن اشاره کرد و 

گفت اما این مالکان موافقت نمی کنند به همین دلیل 
باید از ظرفیت ماده ۹ تملک اراضی از طریق قضایی اقدام 
شود.همچنین مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان 
کرمانشاه در این جلسه به وجود معارض در پروژه خط 
انتقال آب از مخزن شهرک معلم به زینبیه، معارضان 
اراضی کشاورزی سد کیلانبر روانسر و معارضان انتقال آب 
به شهرک صنعتی پاوه اشاره کرد و گفت: اکثر پروژه های 
تعریف شده این شرکت دارای معارض است و به همین 
دلیل در اجرا با وقفه روبرو می شویم.رسول فرهادی در 
ادامه در راستای کمک به تامین آب شرب شهر کرمانشاه، 
در تابستان آینده نیز گفت: مسدود سازی حدود ۳۰ حلقه 
چاه غیرمجاز اطراف چاه های تامین آب شرب این شهر 
با کمک دستگاه قضایی و نیرو انتظامی را در دستور کار 

داریم.رضا داوودی مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
کرمانشاه نیز در این جلسه از آغاز عملیات خط انتقال آب 
از مخازن »ده پهن« به جنوب شرق کرمانشاه و همچنین 
عملیات لوله گذاری خط انتقال آب در پارک شرقی ) 
پارک کوهستان( به منظور تعادل بخشی تامین آب شرب 
شهر خبر داد.حفر چاه برای تامین آب کمپ معتادان 
کشاورزی  دانشکده  در  چاه  حفر  کنگاور،  بهبودیافته 
دانشگاه رازی، نصب شیرسوزنی برای مدیریت آب شرب 
شهر کرمانشاه از دیگر مباحثی بود که در نشست قرارگاه 
تامین آب شرب کرمانشاه بررسی شد.استان ۲ میلیون 
نفری کرمانشاه ۳۷۰ هزار مشترک آب دارد که از این 
تعداد بیش از ۳۰۰ هزار مشترک مربوط به کلانشهر یک 

میلیون نفری کرمانشاه است.

پروژه های تامین آب شرب استان کرمانشاه در گیرو دار معارضان

مدیر خطوط لوله و مخابرات نفت منطقه 
مواد  بشکه  میلیون  گفت: ۱۷۸  لرستان 
نفتی طی ۱۰ ماهه سال جاری از طریق 
مصرف  مبادی  به  منطقه  این  خطوط 
منتقل شده است.به گزارش روابط عمومی 
شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت منطقه 
لرستان، سید محمد کریم هاشمی زاده روز 
یکشنبه اظهار کرد: ۳۲.۷ میلیون بشکه 
انواع فرآورده نفتی و ۱۴۵.۶ میلیون بشکه 

نفت خام از خطوط لوله منطقه لرستان به 
مبادی مصرف انتقال یافت.وی افزود: در 
همین بازه زمانی یک میلیارد و ۳۰ میلیون 
لیتر فرآورده نفتی شامل نفت سفید، نفت 
گاز)گازوئیل ( و بنزین به تاسیسات خرم آباد 
و دره شهر به انبار پخش فرآورده های نفتی 
ایلام تحویل داده  و  لرستان  استان های 
شد.هاشمی زاده تصریح کرد: این منطقه با 
در اختیار داشتن نیروی انسانی متخصص 

و مجرب، وظیفه انتقال نفت خام مورد نیاز 
کرمانشاه،  تهران،  اراک،  های  پالایشگاه 
تبریز و فرآورده های نفتی جنوب به شمال 
کشور را به عهده دارد و سوخت مصرفی 
استان لرستان و استان های همجوار شامل 
مرکزی، کرمانشاه و ایلام را تامین می کند.

وی با اشاره به آمار انتقال مواد نفتی در 
انتقال  با  افزود: پارسال  نیز  سال گذشته 
بیش از ۲۱۴ میلیون بشکه نفت خام و 

فرآورده های نفتی در این منطقه، تقریبا 
از ۹۰ درصد ظرفیت برای انتقال مواد نفتی 
بهره برداری شده است.هاشمی زاده ادامه 
داد: منطقه لرستان دارای ۷۸۰ کیلومتر 
خطوط لوله از قطر ۱۰ تا ۳۰ اینچ ، ۱۹ 
۱۹ایستگاه  و  زنگ  از  حفاظت  ایستگاه 
به طور متوسط روزانه  مخابراتی است و 
و ۱۳۵ هزار  نفت خام  بشکه  ۵۰۰ هزار 
بشکه فرآورده های نفتی را منتقل می کند.

 مدیر خطوط لوله و مخابرات نفت منطقه لرستان :

۱۷۸ میلیون بشکه مواد نفتی از خطوط لوله لرستان منتقل شد

 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی :
طرح آب رسانی به واحدهای طرح 

نهضت ملی مسکن ساوه به اتمام رسید 
 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی گفت: 
طرح آبرسانی به یک هزار و ۸۱۲ واحد نهضت ملی 
مسکن ساوه با ۲۸ میلیارد ریال اجرا شد.حشمت اله 
عباسی در گفت و گو با خبرنگاران اظهار کرد: برای 
اجرای این طرح ساخت سه باب ایستگاه پمپاژ آب با 
مجموع ظرفیت ۱۱ لیتر در ثانیه، توسعه سه کیلومتر 
شبکه توزیع آب از جمله اقداماتی انجام شده برای تامین 

آب شرب پایدار در این بخش است.
وی اضافه کرد: هم اکنون با صرف ۲۸ میلیارد ریال 
طرح آبرسانی به پروژه ۴۸۴ واحدی کوی فجر ، ۳۸۴ 
واحدی کو ی علوی و ۹۸۰ واحدی شهر ساوه آماده 
بهره برداری است.هم اکنون در این شهرستان یک هزار 
و ۸۴۸ واحد مسکونی شامل ۹۸۰ واحدی در شهرک 
مهر، ۳۸۴ واحدی در شهرک علوی و ۴۸۴ واحدی بام 
ساوه در قالب طرح نهضت ملی مسکن در حال احداث 
بوده که به صورت میانگین از پیشرفت فیزیکی ۸۰ تا 
سیزدهم  دولت  همت  است.به  برخوردار  درصد   ۹۰
طرح های مختلفی در حوزه مسکن در استان مرکزی 
در دست اقدام است و طبق اعلام راه و شهرسازی این 
استان تا کنون حدود ۱۵۱ هزار نفر برای برخورداری از 
سهمیه ۷۷ هزار و ۱۲۷ واحدی این استان در نهضت 
ملی مسکن نام نویسی کرده اند که از این تعداد ۹۱ هزار 
و ۴۲۹ نفر حائز شرایط شده اند.در این طرح در استان 
برای ۳۴ هزار و ۸۲۹ واحد تامین زمین و ۲۷ هزار و ۸۴ 
واحد تعریف شده و یک هزار و ۱۰ واحد در مراحل پایانی 

و تحویل واحد قرار دارند.

به مناسبت دهه مبارک فجر صورت گرفت؛ 
کلنگ زنی فاز جدید پارک مروارید 
)جلالی( با حضور مسئولان شهری 

فاز جدید پارک مروارید )جلالی( با حضور فرماندار، رییس 
کمیسیون سرمایه گذاری شورا، شهردار، معاونین و مدیران 
شهرداری، پیمانکار و عوامل اجرای پروژه و شهروندان محله 
جلالی برگزار شد.در این مراسم، معاون عمرانی شهرداری 
بوشهر ضمن ارائه اطلاعاتی درخصوص پروژه های در حال 
پارک  جدید  فاز  پروژه  گفت:  بوشهر  شهرداری  اجرای 
ساحلی مروارید )جلالی( با اعتبار نزدیک به ۱۷۰ میلیارد 
ریال از بهمن ماه سال جاری آغاز شده و با توجه به مدت 

پیمان، انتظار می رود تا سال آینده به بهره برداری برسد.
محمدحسن محمدی در ادامه با اشاره به اینکه تکمیل 
ساحل سازی پارک مروارید )جلالی( در مساحت ۲۶ هزار و 
۲۰۰ متر مربع و با هدف افزایش سرانه فضای سبز و بهبود 
سیما و منظر شهری آغاز به کار کرده است، خاطرنشان 
کرد: مجموع تعداد پروژه های آماده کلنگ زنی و افتتاح در 
دهه مبارک فجر بیش از ۴۰ پروژه با مبلغی بیش از ۲۱۸ 
میلیارد تومان بود که پارک مروارید )جلالی( برای برگزاری 
مراسم کلنگ زنی انتخاب شد.گفتنی است، در ادامه این 
مراسم، فرماندار و رییس کمیسیون سرمایه گذاری شورا نیز 
درخصوص تلاش های صورت گرفته و پروژه های انجام شده 
توسط شهرداری بوشهر در سطح شهر، سخنرانی کردند.در 
پایان این مراسم، کلنگ زنی آغاز به کار پروژه ساحل سازی 
پارک مروارید )جلالی( توسط خانواده شهید ماهینی و سایر 

مسئولان شهری انجام شد.

افزایش ۲۸ درصدی حجم مخازن 
سدهای لرستان

افزایش ۲۸  از  لرستان  منطقه ای  آب  مدیرعامل شرکت 
داد.به  خبر  استان  این  سدهای  مخازن  حجم  درصدی 
گزارش روابط عمومی شرکت آب منطقه ای، داریوش حسن 
نژاد در گفت و گو با خبرنگاران بیان کرد: هم اکنون ۲۹ 
درصد از حجم مخازن سدهای لرستان پر است که نسبت 
به مدت مشابه سال گذشته ۲۸ درصد افزایش را نشان 
می دهد.وی ادامه داد: حجم کل مخزن سدهای مروک، 
و حوضیان ۲۰۸.۷۱  کزنار  هاله، خان آباد،  تنگ  ایوشان، 
میلیون متر مکعب است.حسن نژاد اظهار کرد: سد ایوشان 
در این مقایسه با ۸۰ درصد نسبت به مدت مشابه سال 
قبل، بالاترین درصد افزایش حجم آب را داشته است.وی 
افزود: در پی بارش نزولات جوی روزهای اخیر ۲۹ درصد 
از حجم مخازن سدهای لرستان پر است.این مسئول بیان 
کرد: هم اکنون حجم آب موجود در پشت سدهای استان 
۵۹.۶۱ میلیون متر مکعب گزارش شده است که نسبت 
به مدت مشابه سال گذشته ۲۸ درصد افزایش را نشان 
می دهد.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای لرستان بیان کرد: 
هم اکنون مجموع آب ورودی  شش سد استان ۷.۴۸ متر 
مکعب بر ثانیه بوده و امیدواریم با ادامه بارش های مناسب 

وضعیت ذخیره سازی سدهای استان بهبود یابد.

 مدیرعامل شرکت توزیع برق استان سمنان :
یکهزار و  ۸۴۰ میلیارد ریال

 در صنعت توزیع برق سمنان 
سرمایه گذاری شد

توزیع  شرکت  مدیرعامل  پیشرو:  خبرنگار   - سمنان 
برق استان سمنان گفت: یکهزار و  ۸۴۰ میلیارد ریال 
در  و  اسلامی  انقلاب  پیروزی  از  پس  بار  اولین  برای 
استان  این  برق  صنعت  در  مختلف  طرح های  قالب 
سرمایه گذاری شد.سیدمحمد حسینی نژاد به خبرنگاران 
افزود: ۶۲ طرح صنعت توزیع برق استان سمنان در قالب 
طرح های عمرانی و اقتصادی که در شهرستان های 
استان در دهه فجر امسال و با حضور استاندار سمنان، 
نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی، ائمه جمعه، 
فرمانداران و جمعی از مسئولان، افتتاح شد.وی بیان کرد: 
هفت طرح اصلاح و بهینه سازی شبکه های توزیع برق با 
اعتبار ۱۰۴ میلیارد و ۲۰ میلیون ریال و ۱۱ طرح تبدیل 
شبکه فشار ضعیف سیمی به کابل خودنگهدار با مبلغ 
۶۱۹ میلیارد و ۴۵۰ میلیون ریال از جمله طرح های 
افتتاح شده محسوب می شوند.وی بیان کرد: ۶ طرح 
تامین برق متقاضیان جدید در نهضت ملی مسکن با 
اعتبار ۹۴ میلیارد و ۹۵۰ میلیون ریال، ۱۸ طرح احداث 
تجهیزات و تاسیسات توزیع برق با اعتبار ۳۲۶ میلیارد 
و ۵۶۰ میلیون ریال، ۱۱ طرح توسعه و احداث شبکه 
های توزیع برق با مبلغ ۳۲۰ میلیارد و ۸۶۵ میلیون 
ریال و همچنین هشت طرح نصب تجهیزات الکتریکی 
با مبلغ ۳۷۲ میلیارد و ۶۱۰  و هوشمندسازی شبکه 
میلیون ریال به مناسبت چهل و پنجمین سالگرد پیروزی 
انقلاب اسلامی افتتاح شد.مدیرعامل شرکت توزیع برق 
استان سمنان تصریح کرد: با حمایت های بی سابقه 
دولت مردمی و در راستای افزایش رضایتمندی مردم 
استان، رکورد انجام طرح های عمرانی - عملیاتی در 
صنعت توزیع برق استان سمنان شکسته و مبلغی بالغ 
بر یکهزار و ۸۴۴ میلیارد ریال اعتبار صرف بهینه سازی 
و ایجاد شبکه توزیع برق در استان شد که در نوع خود 
استان  مشترکان  درصد  صدم   ۱۹ و  بود.۷۶  بی نظیر 
سمنان مربوط به تعرفه خانگی، پنج و ۹۹ صدم درصد 
مربوط به بخش عمومی، یک و ۷۵ صدم درصد مربوط به 
بخش کشاورزی، یک و ۴۲ صدم درصد مربوط به بخش 
صنعت، ۱۴ درصد مربوط به بخش تجاری و ۵۹ صدم 
درصد هم مربوط به بخش روشنایی معابر است.حدود 
۴۰۰ هزار مشترک برق از خدمات شرکت توزیع نیروی 
برق استان سمنان بهره مند هستند.۷۰ درصد بار مصرف 
برق در استان سمنان رویت پذیر محسوب می شود و از 
این میزان حدود ۱۰ درصد از مصرف کنترل پذیر هستند 
که سهم بخش صنعت از این کنترل پذیری ۳۵۳ عدد 

کنتور است.
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خبر خبر

سرمربی تیم ملی وزنه برداری با تاکید بر 
این که اختلاف نظر در هر گروهی هست، 
گفت: هدف اصلی ما پشتوانه سازی برای 
آینده وزنه برداری است اما می توانستیم 
نفرات بیشتری را به قهرمانی آسیا اعزام 

کنیم.
نواب نصیر شلال  درباره عملکرد تیم ملی 
وزنه برداری ایران در مسابقات قهرمانی 
آسیا در ازبکستان گفت: سه وزنه برداری 
که به مسابقات قهرمانی آسیا اعزام شدند، 
مسابقات  این  به  جوانان  رده  از  همگی 
کیلوگرم   ۸۱ دسته  در  شدند.  اعزام 
خوبی  خیلی  عملکرد  بیرانوند  عبدالله 
داشت. او نسبت به دو ماه پیش که در 
مسابقات جوانان جهان شرکت کرده بود، 
در مسابقات قهرمانی آسیا ۱۰ کیلوگرم 

افزایش رکورد داشت.
وی گفت: بیرانوند به لحاظ رکوردی و 
کیفیت کار در یک ضرب و در دو ضرب 
خوب کار کرد و توانست مدال نقره کسب 
کند. دو وزنه بردار دیگر در وزن المپیکی 
کسب  برای  آن ها  بین  رقابت  و  بودند 
به  موفق  مجموع  در  بود،  بالا  سهمیه 
کسب مدال طلا شدیم. این وزنه برداران 
کسانی بودند که در گروه سنی جوانان 
بالایی  تجربه  هنوز  و  داشتند  حضور 
ندارند با این حال عملکرد خوبی داشتند 
به خصوص علی عالی پور که یک وزن 
بالاتر آمده بود و هنوز در وزن جدیدش 
جا نیافتاده و زیر وزن قانونی بود. به نظرم 
با توجه به همه این شرایط رکوردهای 
خوبی ثبت کرد. او با وجود اینکه سن 
کمی دارد و تازه افزایش رکورد داشته اما 
در این رقابت ها خوب کار کرد.سرمربی 
تیم ملی وزنه برداری عنوان کرد: عباسپور 
هم با توجه به شرایطی که داشت بالاجبار 
چند سالی از میادین به دور بود، موضوعی 
که در آزمایش او به وجود آمد باعث شده 
بود چند وقتی از فضای مسابقه و اردو 
دور باشد، با توجه به این شرایط عملکرد 
که  هر چند  داشت  معمولی  نسبت  به 
انتظارمان بیشتر از این بود. در مجموع 
فکر می کنم با توجه به این که او سال ها 
از میادین دور بود عملکرد نرمالی برایش 
پاسخ  در  می آید.نصیرشلال  حساب  به 
اردوی  به  این سوال که چرا جوانان  به 

بزرگسالان دعوت شدند، گفت: هدف ما 
پشتوانه سازی و روی کار آمدن یک نسل 
تا در چهار  است  وزنه برداری  جدید در 
مدال آوری کند.  بتواند  آینده  پنج سال 
در تمامی رشته ها و وزنه برداری شرایط به 
همین صورت بوده است. ما سال هاست 
به خاطر برخی مشکلات مثل کرونا، عدم 

تشکیل اردوها از رقبا عقب مانده بودیم.
وی گفت: در این ۱۰ ماهی که در خدمت 
هدف  ابتدا  همان  از  هستم  ملی  تیم 
وزنه برداران  از  و  بود  پشتوانه سازی  ما 
کم تجربه در اردو تیم ملی استفاده کردیم. 
آن ها را مورد حمایت قرار دادیم و این 
ریسک را انجام دادیم و فکر می کنم بعد 
از یک مدت آرام آرام نسل جدید به تیم 
وزنه برداران  جای  و  شد  خواهند  اضافه 
با  یا در کنار آن ها  بگیرند  را  باتجربه تر 
نرمال  اتفاق  یک  این  کنند.  رقابت  هم 
است، میانگین سنی این وزنه برداران زیر 
۲۰ سال است، ولی تقریباً از رده جوانان 
سال  وارد  امسال  و  شدند  خارج  دیگر 
اول بزرگسالان می شوند اگر آن ها را در 
فضای مسابقات بزرگسالان قرار ندهیم 
فکر می کنم حیف می شوند و فرصت را 

از دست می دهند.
عنوان  وزنه برداران  ملی  تیم  سرمربی 

کرد: من معتقدم باید وزنه برداران جوان 
در کنار بزرگسالان در مسابقات و اردو 
حضور داشته باشند تا یکی دو سال روی 
آن ها کار شود تا در مسیر قرار بگیرند 
وزنه برداری  در  آینده  سال های  برای  و 
افتخارآفرینی کنند. این انتظار هم می رود 
زحمت ورزشکاران و اعضای کادر فنی 
تمرین  را  باتجربه  وزنه بردار  شود.  دیده 
دادند یا به مسابقه اعزام شوند به مراتب 
وزنه بردارانی  به  نسبت  راحت تری  کار 
است که برای اولین بار در رده بزرگسالان 
این  بروند.  تخته  روی  می خواهند 
و  ذهنی  کارهای  به  جوان  وزنه برداران 
برنامه ریزی بیشتری نیاز بیشتری دارند تا 
در آینده بتوان روی آن ها حساب باز کرد.
نصیرشلال در پاسخ به این سوال که بهتر 
نبود تعداد وزنه برداران اعزامی به مسابقات 
قهرمانی آسیا بیشتر باشد تا مدال های 
این مسابقه به راحتی از دست برود، گفت: 
برنامه ما بر این بود که تیم با ترکیب کامل 
به مسابقات اعزام شود و بتوانیم شانس 
همه را امتحان کنیم. فکر می کنم نظر 
نفرات  تعداد  خصوص  در  کارشناسان 
اعزامی درست بود و ما می توانستیم نفرات 
بیشتری به این مسابقات اعزام می کردیم 

و چندین مدال کسب کنیم.

وی ادامه داد: با توجه به اینکه نزدیک 
مسابقات المپیک هستیم و تمام تمرکزها 
در  هم  ما  است،  مسابقات  این  روی 
شرایطی بودیم که این مسائل را درنظر 
فدراسیون  با  که  تعاملی  با  و  گرفتیم 
داشتیم همین نفرات را به مسابقات اعزام 

کنیم.
سرمربی تیم ملی وزنه برداری در پاسخ به 
این سوال که آیا دلخوری اش با اعضای 
کمیته فنی برطرف شده است یا خیر، 
گفت: از ابتدا هم دلخوری نبود بلکه در 
بحث انتخابی و اعزام ها اختلاف سلیقه 
داشتیم و این موضوع هم کاملاً طبیعی 
است، به هر حال اختلاف سلیقه در همه 
جا وجود دارد، حتی در کادر فنی هم این 
مسائل مطرح است و ما بارها با هم بحث 
کردیم. گاهی وقت ها اختلاف سلیقه بین 
کادر فنی و اعضای کمیته فنی و حتی 

فدراسیون با ما به وجود می آید.
نصیرشلال گفت: به هر حال هر کس نظر 
و عقیده خودش را دارد و فکر می کند 
بهترین تصمیم را گرفته است. اختلاف 
سلیقه یک موضوع نرمال است و ما هم با 
هم اختلاف داشتیم. اما موضوع دلخوری 
بااهمیتی  موضوع  چون  نیست  مطرح 
نبود. به هر حال یک بحث فنی است و 
در مورد آن صحبت می کنیم که گاهی 
اوقات به نتیجه می رسیم و گاهی اوقات 
هم نمی رسیم. این موضوع طبیعی است 

و از آن عبور می کنیم.
وی در پاسخ به این سوال که چه زمانی 
اظهار  می شود،  آغاز  ملی  تیم  اردوی 
داشت: اردوی ما از اول اسفندماه شروع 
می شود و اولین مسابقه جام جهانی تایلند 
برای  ما  تمرکز  است،  ماه  فروردین  در 
آن مسابقات است، هر چند که فرصت 
کمی هم در اختیار داریم. بعد از آن تا 
المپیک مسابقه نداریم. سعی می کنیم 
در کنار بچه های المپیکی سعی می کنیم 
از آن ها حمایت کنیم. به رشد و ارتقای 
وزنه برداری که فرصت حضور در المپیک 
را ندارند کمک خواهیم کرد. از فدراسیون 
آن ها  و  هم خواستیم که حمایت کند 
این  از  آینده  در  تا  باشند  اردو  در  هم 

وزنه برداران استفاده کنیم.
سیده فرزانه شریفی

یک کارشناس  مطرح کرد؛
چوگان ایران لژیونرهای خوبی دارد
نگاه ها به چوگان متفاوت شده است

لژیونرهای  ایران  کارشناس چوگان معتقد است 
در  آنها  حضور  که  دارد  رشته  این  در  خوبی 
روزهای  بخش  نوید  می تواند  خارجی  لیگ های 
مظفری  باشد.مسعود  ایران  چوگان  برای  خوبی 
درخصوص کیفیت رقابت های لیگ ملی چوگان 
کیفیت  در  مسابقات  از  دوره  این  داشت:  اظهار 
بسیار بالایی برگزار شد. تمامی تیم های حاضر با 
تمام توان شان آمده بودند. یکی از نکات مثبت این 
مسابقات استقبال خوب تیم های شهرستانی بود 
که واقعاً پرفروغ تر از همیشه شرکت کرده بودند.
وی با بیان اینکه این مسابقات با هدف شناسایی 
داد:  ادامه  برگزار شد،  رشته چوگان  برتر  نفرات 
مهمترین رویدادی که در پیش داریم رقابت های 
جام جهانی چوگان است البته برای حضور در این 
مسابقات ابتدا باید رقابت های مقدماتی جام جهانی 
را پشت سر بگذاریم. هدف از برگزاری لیگ ملی هم 
شناسایی نفرات برتر برای تیم ملی کشورمان بود.

این کارشناس چوگان اضافه کرد: هنوز تاریخ دقیق 
مسابقات مقدماتی جام جهانی مشخص نیست 
ولی در هر صورت ما باید تیم آماده ای برای شرکت 
در این رقابت ها داشته باشیم. دور گذشته ایران 
میزبان این مسابقات بود و کشورهای پاکستان، 
هند و آفریقای جنوبی در آن حضور داشتند که 
در نهایت تیم پاکستان موفق شد مجوز شرکت در 
رقابت های جام جهانی را به دست بیاورد.مظفری 
کیفیت  بود  میزبان  ایران  که  سالی  داد:  ادامه 
بازیکن های خارجی  و  بود  واقعاً خوب  مسابقات 
خوبی هم شرکت کردند علاوه بر این ملی پوشان 
موفق  قدری خوب ظاهر شدند که  به  خودمان 
شدند هندی کپ بگیرند.وی در ادامه در واکنش به 
لژیونر بودند تعدادی از ورزشکاران ایران هم گفت: 
متأسفانه چوگان ایران برای مدتی مورد بی توجهی 
قرار گرفت و در نهایت هم شاهد افت آن بودیم 
باز نگاه ها به این رشته متفاوت شده  ولی اخیراً 
است. در حال حاضر تعدادی از بازیکنان ما لژیونر 
هستند که اتفاق خوبی برای چوگان ایران است.

این کارشناس رشته چوگان در پایان یادآور شد: 
برادران بهبودی از جمله ورزشکارانی هستند که 
در چند سال گذشته به قدری حرفه ای کار کردند 
که در حال حاضر لژیونر هستند و در لیگ های 
پاکستان، انگلیس، نیجریه و آفریقای جنوبی بازی 
می کنند. بهادر بابایی دیگر ملی پوش ما است که 
در لیگ آرژانتین که یکی از معتبرترین لیگ ها به 
شمار می رود بازی می کند. همه اینها موارد نوید 

بخش روزهای خوب برای این رشته است.

نواب نصیر شلال:

با کمیته فنی اختلاف نظر داشتیم نه دلخوری

مدال برنز برای بهشتی راد؛
محمدرضا صفدریان در جام جهانی 

سنگنوردی قهرمان شد
محمدرضا صفدریان در جریان رقابت های جام جهانی 
سنگنوردی در کانادا موفق به کسب مدال طلا شد، در 
همین رقابت ها محسن بهشتی راد صاحب مدال برنز 
شد.مسابقات یخ نوردی قهرمانی جهان در سال ۲۰۲۴، 
به میزبانی »ادمونتون« کانادا و با حضور برترین های 
یخ نوردی از کشورهای مختلف جهان برگزار شد که 
نام های  به  نیز دو یخنورد عنوان دار جهان،  ایران  از 
راد«  بهشتی  »محسن  و  صفدریان«  »محمدرضا 
حضور یافتند.در جریان این رقابت ها این دو یخ نورد 
نهایی حریفان خود  نیمه  تا مرحله  خوب کشورمان 
این مرحله دو  اینکه در  تا  برداشتند  از پیش روی  را 
یخ نورد ایرانی رو در روی هم قرار گرفتند و در نهایت 
»صفدریان« پیروز این مسابقه و راهی فینال شد.در 
بر حریف  نیز »محمدرضا صفدریان«  نهایی  مسابقه 
مغولستانی خود غلبه کرد و به مدال طلای قهرمانی 
جهان دست یافت و »محسن بهشتی راد« نیز با پیروزی 

در مسابقه رده بندی به مدال برنز رسید.

دختران تکواندو ایران قهرمان جام 
ریاست فدراسیون جهانی شدند

حافظ حاجیان: ششمین دوره مسابقات تکواندو بین 
المللی جام ریاست فدراسیون جهانی در گروه بانوان با 
قهرمانی تیم ایران به پایان رسید. این دوره از مسابقات 
با حضور ۳۹۲ تکواندوکار از کشورهای مختلف در سالن 
خانه تکواندو آغاز شده،در با قهرمانی تیم دختران ایران 
به پایان رسید. تکواندوکاران کشورمان با کسب ۶ مدال 
طلا و ۲ نقره عنوان قهرمانی این رقابت را به نام خود 
ثبت کردند.پس از تیم ایران قزاقستان با یک طلا و دو 
برنز عنوان نایب قهرمانی را از آن خود کرد و ارمنستان 
هم با یک طلا سوم شد. تیم های اردن و آذربایجان 
هم با حضور در رتبه های چهارم و پنجم به کار خود 
در این رقابت ها پایان دادند.در پایان این رقابت ها »آیدا 
خورشیدی« در وزن ۵۷- کیلوگرم کشورمان به عنوان 
برترین بازیکن این رقابت ها انتخاب شد. مهروز ساعی از 
)ایران( نیز عنوان برترین سرمربی این دوره از رقابت ها 
می  )قزاقستان(،  آیمورزینا«  »آرایلیم  شد.  انتخاب 
جونگ لی )کره جنوبی(، سیده مهنوش مظلوم )ایران( 
و شبنم دلکش )ایران( به عنوان برترین داوران ششمین 
در  جهانی  فدراسیون  ریاست  جام  رقابت های  دوره 
بخش بانوان انتخاب شدند. جام اخلاق ششمین دوره 
رقابت های ریاست فدراسیون جهانی به اردن رسید.در 
روز دوم این مسابقات تکواندوکاران اوزان ۴۹-، ۵۷-، 
۶۷- و ۷۳+ کیلوگرم به مصاف هم رفتند که نفرات 
برتر به شرح ذیل معرفی شدند:وزن ۴۹- کیلوگرم:۱- 
بوتاکوز کاپانووا )قزاقستان( ۲- مهلا مؤمن زاده )ایران( 
۳- مریم ملکوتی خواه )ایران( و نارگیزا کویشی بکوا 
خورشیدی  آیدا  کیلوگرم:۱-   -۵۷ )قزاقستان(وزن 
)ایران( ۲- ناهید کیانی )ایران( ۳- زهرا وطن دوست 
)ایران( و تینا مدانلو )ایران(وزن ۶۷- کیلوگرم۱- یلدا 
ولی نژاد )ایران( ۲- ساغر مرادی )ایران( ۳-پ ریسا 

جوادی )ایران( کاملیا آیموکاشوا )قزاقستان(.
وزن ۷۳+ کیلوگرم:۱- زهرا پور اسماعیل )ایران( ۲- 
نیوشا شادلو )ایران( ۳- زینب علیزاده )ایران( و زینب 

اسماعیلی )ایران(

داوری: 
بازیکنان تیم ملی بسکتبال باید به 

نبود حدادی عادت کنند
رئیس فدراسیون بسکتبال گفت: بازیکنان تیم ملی باید 
یاد بگیرند بدون حامد حدادی بازی کنند و امیدوارم 
به  بتوانیم  جوان  و  تجربه  با  بازیکنان  از  تلفیقی  با 
روزهای اوج بازگردیم.جواد داوری و در خصوص روند 
تیم ملی و تغییراتی که در مجموعه تیم اعمال شده، 
اظهار داشت: پیش از این سهراب کیانی سرپرست تیم 
ملی بسکتبال بود اما به دلیل مشغله و شرایط کاری، 
این مسوولیت را به محسن شاه علی که سابقه حضور 
در تیم ملی بسکتبال را دارد، سپردیم. بدون شک با 
حضور وی حاشیه های احتمالی تیم ملی هم کنترل 
می شود و با شرایط خوبی مسیرش را ادامه می دهد. 
از سویی دیگر محمد اسلامی هم به کادر فنی اضافه 
شد و مجموعه خوبی امروز در کنار تیم هستند.وی 
داد:  توضیح  آسیا،  کاپ  انتخابی  پنجره  در خصوص 
ملی پوشان کشورمان روزهای ۴ و ۷ اسفندماه سال 
جاری در پنجره  اول انتخابی کاپ آسیا ۲۰۲۵ باید به 
مصاف تیم های قطر و هند بروند. نخستین دیدار در 
تهران و در تالار زنده یاد محمود مشحون برگزار می شود 
و تیم ملی به سرعت راهی هند می شود تا در دیدار دوم 
به مصاف میزبان خود در دهلی نو برود. وضعیت تیم 
قطر مشخص است و از بازیکنان خوبی بهره می برد اما، 
هند حریفی است که باید در ابتدای بازی کنترل شود 
چراکه تیمی سخت کوش بوده و نباید آنها را دست کم 
گرفت.رئیس فدراسیون بسکتبال خاطر نشان کرد: در 
۴۸ ساعت آینده ۲ لژیونر ما هم به مجموعه تیم اضافه 
می شوند. تلاش ما این است که تیم با شرایط خوبی 
راهی مسابقات شود و نتایج قابل قبولی هم بگیرد.داوری 
همچنین یادآور شد: باید بپذیریم هاکان دمیر در همین 
مدت تغییراتی در تیم ملی ایجاد کرده و من از مسیری 
که طی شده رضایت دارم. برخی مسائل مدیریتی و 
بخش دیگری هم به مباحث فنی بازمی گردد. نکته مهم 
آن است که در هانگژو حامد حدادی را نداشتیم، از 
سویی دیگر ۲ بازیکن خوب ما هم نبودند و طبیعی 
است که این مسائل بر روی تیم اثر منفی گذاشت؛ 
اما بازیکنان باید یاد بگیرند از این پس بدون حامد 
حدادی به میدان بروند و با تلاش بیشتر به روزهای 
اوج بازگردیم.وی ادامه داد: از دیگر نکاتی که باید به 
آن دقت داشت، موضوع تیم های پایه است که کارخانه 
بازیکن سازی تیم ملی باید فعال و پویا باشد و تیمی 
با ترکیب بازیکنان جوان و با تجربه را ساخت تا در 
مسیری مشخص و منتهی به هدف پیش برود.رئیس 
فدراسیون بسکتبال در مورد برگزاری آل استار ایران که  
بعد از ۷۷ سال در ایران برگزار شد، گفت: باید از عوامل 
اجرایی این برنامه تشکر کنم چراکه یک ماه پرفشار را 
برای اجرای این برنامه، سپری کردند. بدون شک این 
برنامه با ایرادهایی همراه بوده اما در دوره های بعدی 
آنها را به نقاط قوت تبدیل خواهیم کرد. باید در برخی 
از بخش ها اصلاحاتی صورت بگیرد، به عنوان مثال در 
نیازمند  بخش شوت های سه امتیازی و اسلم دانک ها 
تغییراتی هستیم که روی آن کار می کنیم.ملی پوش 
اسبق بسکتبال ایران گفت: در رویداد آل استار بحث 
اصلی و نکته مهم به احترام به تماشاگران باز می گردد 
البته به دلیل شرایط خاصی که داشتیم بر اساس آمار 
و کارآیی در لیگ نفرات را انتخاب شدند. در این رویداد 
شاهد استقبال خوب هواداران و جامعه بسکتبال بودیم 
و با بررسی همه جانبه موارد، دوره های بعدی با شرایط 

به مراتب بهتر برگزار خواهد شد.

بین الملل  روابط  مسئول  فتاحیان  فرید 
کمیته ملی المپیک ایران از سوی رییس 
کنفدراسیون ورزش های آبی آسیا به عنوان 

مدیر اجرایی انتخاب شد.
مجمع فوق العاده کنفدراسیون ورزش های 
قهرمانی  آبی آسیا در حاشیه مسابقات 
جهان با حضور ۴۰ کشور عضو به میزبانی 

دوحه قطر برگزار شد.

از  پیشنهادی  اساسنامه  مجمع  این  در 
فدراسیون جهانی، با رای اکثریت اعضای 
همین  بر  و  رسید  تصویب  به  مجمع 
اساس مصوب شد اعضای هیات رئیسه 
ورزش های آبی آسیا نیز تا زمان انتخابات 

بعدی در پست خود ابقا شوند.
مسئول  فتاحیان  فرید  جلسه  این  در 
المپیک و  بین الملل کمیته ملی  روابط 

دبیر اسبق فدراسیون شنا از سوی رییس 
کنفدراسیون ورزش های آبی آسیا به عنوان 
مدیر اجرایی این کنفدراسیون تا انتخابات 
آتی که مقرر شد در اوایل اردیبهشت ماه 

سال آینده برگزار شود، انتخاب شد.
طبق اساسنامه مصوب، پست دبیرکلی 
در فدراسیون جهانی و آسیایی با مدیر 

اجرایی جایگزین شده است.

یک ایرانی مدیر اجرایی کنفدراسیون ورزشهای آبی آسیا شد

میزبانان مسابقات آسیایی بوکس 
در سال ۲۰۲۴ مشخص شدند

رقابت های بوکس قهرمانی آسیا در رده های سنی مختلف به میزبانی کشورهای قزاقستان، امارات و 
اردن  برگزار خواهد شد.کنفدراسیون بوکس آسیا، میزبان مسابقات قاره کهن در رده های سنی مختلف 

را اعلام کرد. تمامی این رویدادها در سال ۱۴۰۳ )۲۰۲۴ میلادی( انجام می شود.
براین اساس، رقابت های قهرمانی امید و جوانان آسیا به صورت همزمان و طی روزهای ۶ لغایت ۲۱ 
اردیبهشت در کشور قزاقستان و شهر آستانه برگزار می شود.پیکارهای قهرمانی نوجوانان و نونهالان 
قاره کهن به صورت همزمان، طی روزهای ۳۱ مرداد لغایت ۱۳ شهریور در کشور امارات و شهر ابوظبی 
انجام خواهد شد.همچنین، مسابقات قهرمانی بزرگسالان آسیا در روزهای ۱۰ لغایت ۲۲ آذرماه در 

کشور اردن و شهر امَان انجام می پذیرد.

آگهی اختصاصی موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر ماده 

3 و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
برابر رای شماره شماره ۱۴۰۲۶۰۳۱۲۰۰۱۰۱۰۸۰۲ هیئت 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان 
های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی تصرفات مالکانه 
تقاضای   ۱۳۹۷۱۱۴۴۱۲۰۰۱۰۰۰۹۲۱ کلاسه  بلامعارض 
کدملی  و  شناسنامه ۵۵۳  شماره  به   کوکلی  سعید  آقای 
در  علی   دوست  فرزند  گرگان  از  صادره   ۲۱۲۱۴۱۷۲۶۵
بمساحت ۱۹۶۴۳/۲۴  اول  قطعه  باغ  قطعه  یک  ششدانگ 
مترمربع از پلاک شماره ۲۹ – اصلی واقع در   اراضی قریه 
سرکلاته کفشگیری و قطعه دوم بمساحت ۷۷۸۰/۰۸ مترمربع 
از پلاک شماره ۲۰۵- اصلی واقع در اراضی مزرعه سفیدداری 
بخش دو  حوزه ثبت گرگان طبق رای صادره حکایت از انتقال  

از مالک رسمی حسینعلی ملکش به متقاضی دارد . 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
تاریخ  از  توانند  باشند می  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.
شناسه آگهی: ۱۶۵۹۸۵۶ تاریخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۱۱/۱۵

تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۲/۱۱/۳۰
مهدی شاه مهری – سرپرست اداره  ثبت اسناد و 

املاک منطقه یک گرگان 

آگهی اختصاصی موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر ماده 

3 و ماده 13 آئبن نامه قانون تعیین تکلیف
برابر آراء صادره هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
بشماره  بختیاری  انسیه  خانم  مالکانه  تصرفات  ثبتی  واحد 
  ۲۲۴۰۰۴۲۹۵۸ ملی  بشماره    ۲۲۴۰۰۴۲۹۵۸ شناسنامه 
پرونده  کلاسه  متقاضی  موسی  فرزند  کردکوی  از  صادره 
۱۴۰۲۱۱۴۴۱۲۴۸۰۰۰۰۶۰۵   در ششدانگ اعیانی یک باب 
ساختمان بانضمام پنج دانگ مشاع از ششدانگ عرصه که مابقی 
آن وقف است به مساحت ۲۷۲/۷۰ مترمربع  از پلاک شماره 
۸۸-  اصلی واقع در اراضی جعفر آباد بخش ۳ حوزه ثبت ناحیه 

۲ گرگان طبق رای صادره حکایت از تصرفات متقاضی دارد . 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد .شناسه آگهی: ۱۶۶۸۳۹۴ تاریخ 

انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۱۱/۳۰
تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۲/۱۲/۱۶

حجت الله تجری – رئیس  اداره ثبت اسناد و املاک منطقه 
دو گرگان   

/ شناسه آگهی: ۱۶۶۷۷۱۷
محسن جعفری - مسئول واحد اجرای اسناد رسمی بهشهر

آگهی مزایده اموال غیرمنقول )اسناد ذمه(
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اقتصادی

روزنامه           پیشروروزنامه
خبر خبر

آگهی موضوع ماده 3قانون وماده 13آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقدسندرسمی 
برابررای شماره 140260324009004902-1402/11/8هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقدسندرسمی مستقر 
درواحد ثبتی بوشهر تصرفات مالکانه وبلامعارض متقاضی آقای محمدنبی حاجیان فرزندحیدر بشماره شناسنامه -صادره ازکنگان به شماره ملی 
3570085589درششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 200مترمربع پلاک 99فرعی از 3388اصلی مفروز ومجزی شده ازپلاک 3388/1اصلی واقع 
دربخش دوبوشهرخریداری ازمالک رسمی گردیده است لذابه منظوراطلاع عموم مراتب دردونوبت به فاصله 15روزآگهی می شود درصورتی که اشخاص 
نسبت به صدورسندمالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند ازتاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دوماه اعتراض خودرابه این اداره تسلیم وپس 
ازاخذ  رسید ظرف مدت یک ماه ازتاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خودرا به مرجع قضایی تقدیم نمایندبدیهی است درصورت انقضای مدت مذکور 

وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سندمالکیت صادرخواهدشد 
شکراله سعادتی 

رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان بوشهر
تاریخ انتشارنوبت اول:1402/11/30
تاریخ انتشارنوبت دوم:1402/12/15

م الف966 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر رای شماره 140260324009004918-1402/11/18 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی بوشهر تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی خانم سیده وجیهه شاه حسنی فرزند سید علی بشماره شناسنامه 12 صادره از بوشهر 
به شماره ملی 3501295642 در ششدانگ یکبابخانه به مساحت 155/25 متر مربع پلاک 120 فرعی از 2574 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک اصلی 

واقع در بخش دو بوشهر خریداری از مالک رسمی گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد

تاریخ انتشار نوبت اول 1402/11/30
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/12/15

شکراله سعادتی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بوشهر    شماره 936 م الف 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 140260324009004924-1402/11/08 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی بوشهر تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای بهرام اقازاده فرزند احمدعلی بشماره شناسنامه 12764 صادره از ملکان به شماره 
ملی 5078797831 در ششدانگ یکبابخانه به مساحت 167/11 متر مربع پلاک 22 فرعی از 1859 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک اصلی واقع در 

بخش دو بوشهر خریداری از مالک رسمی گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 

تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند.
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد

تاریخ انتشار نوبت اول 1402/11/30
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/12/15

شکراله سعادتی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بوشهر
شماره938 م الف 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر رای شماره 140260324009004926-1402/11/08 هیات موضوع قانون تعیی تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی بوشهر تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای علی کریمی فرزند مراد بشماره شناسنامه 12959 صادره از دشتستان به شماره ملی 
3520127857 در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 260 متر مربع پلاک 17 فرعی از 2712 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک اصلی واقع در بخش 

دو بوشهر خریداری از مالک رسمی گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند.
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول 1402/11/30
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/12/15

شکراله سعادتی
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بوشهر      

شماره 934 م الف 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده13 آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 140260324009004826-1402/11/6 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی بوشهر تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی خانم شمسی طاوسی فرزند مراد بشماره شناسنامه 460 صادره از شبانکاره به شماره 
ملی 6109820636 در ششدانگ یکبابخانه به مساحت 130/50 متر مربع پلاک 17 فرعی از 2027 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک اصلی واقع در 

بخش دو بوشهر خریداری از مالک رسمی گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 

تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند.
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول 1402/11/30
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/12/15

شکراله سعادتی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بوشهر
شماره 929 م الف 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر140260324009004919-1402/11/08 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی بوشهر تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای بهادر شمسی فرزند حسن بشماره شناسنامه 3552 صادره از تنگستان به شماره ملی 
3559933781 در ششدانگ یکبابخانه به مساحت 90 متر مربع پلاک 53 فرعی از 2475 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک اصلی واقع در بخش دو 

بوشهر خریداری از مالک رسمی گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض. 

دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 

 
تاریخ انتشار نوبت اول 1402/11/30
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/12/15

 شکراله سعادتی-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بوشهر
شماره 925 م الف

دوشنبه 30 بهمن    1402/شماره 4937 
19 فوریه  2024/ 9 شعبان  1445

آگهی مفقودی
برگ سبز سواری  پژو پارس مدا 1391  به نام 
سمیرا نوروزی به شماره ملی 4180155052 
به شماره پلاک  ایران 31-261س32  به 
شماره موتور 12491014569 و به شماره 
  NAAN01CA8CE853400 شاسی  
مفقود و از درجه اعتبار ساقط گردیده است.

وزیر صمت گفت: برخی شرکت ها از همه رانت ها استفاده 
می کنند و درنهایت می خواهند تعیین قیمت هم به عهده 
آن ها باشد. باید از دید ملت هم به مساله نگاه کنید.عباس 
علی آبادی، وزیر صنعت، معدن و تجارت در نهمین نشست 
هیأت نمایندگان اتاق بازرگانی ایران اظهار کرد: با مطالب 
و گفته های فعالان بخش خصوصی آشنا هستم؛ من هم 
مانند شما سال ها با این مشکلات دست وپنجه نرم کرده 
و در این شرایط کار کرده ام؛ کما اینکه شما هم در این 
شرایط کار می کنید و به تعبیری رنج در گنج است.وی با 
بیان اینکه گفته های بخش خصوصی را شنیدم و همه اینها 
درست است، افزود: امروز صبح جلسه ای با رئیس جمهوری، 
وزیر امور اقتصادی و دارایی، رئیس بانک مرکزی داشتیم و 
در آن جلسه هم به همین موضوع ها اشاره شد. البته باید 
صحبت های طرف مقابل را هم شنید. با تعامل سازنده باید 
مسائل بررسی شود و درنهایت راه حل هایی ارائه شود.علی 
و  معدن  وزارت صنعت،  معاونان  و  من  داد:  ادامه  آبادی 
تجارت آمادگی داریم در نشست کمیسیون های تخصصی 
اتاق ایران با حضور همه ذی نفعان حضور داشته باشیم. 

بخشی از این مشکلات را می توان در آن نشست ها برطرف 
کرد و بخشی هم باید در هیأت دولت مطرح شود.وزیر 
صمت با بیان اینکه در کنار مسائل روزمره باید به مسائل 
تأثیرگذار دیگر هم توجه کرد، گفت: اطلاع ما از هوش 
مصنوعی در حد دیتاست ولی فهم دقیق و جامع نداریم. 
این موضوعات همانی است که جهان اول و دوم و سوم را 
ساخت و بی توجهی به این موارد تحول ساز، مشکل آفرین 
است.علی آبادی تصریح کرد: از روی برخی از مسائل نیز 
باید عبور کرد؛ ما هنوز هم نتوانسته ایم قیمت بنزین را حل 
کنیم و با آدرس اشتباه دادن با مسائل برخورد می کنیم. 
نباید در محاسبات خود اشتباه کنیم.وزیر صمت در ادامه 
اظهار کرد: درباره عدم دخالت دولت در قیمت گذاری ها و 
نرخ ارز، نظر خود را گفته ام ولی مشکلاتی هم وجود دارد و 
برخی شرکت ها از همه رانت ها استفاده می کنند و در نهایت 
می خواهند تعیین قیمت هم به عهده آن ها باشد. باید از نگاه 
ملت هم به مساله نگاه کنید. اما وقتی فردی با تکیه بر دانش 
خود، کالایی خلق کرده و از رانتی استفاده نکرده، باید از آن 
حمایت کرد.علی آبادی اضافه کرد: ناترازی آب، برق و گاز 

واقعیت است و در کمیسیون های تخصصی باید برای حل 
این مشکلات راه حل دهید؛ اما برای بالا بردن بهره وری و 
کاهش مصرف هم راه حل داشته باشید.وزیر صمت تصریح 
کرد: ما از اتاق ایران با تمام قوا حمایت می کنیم. مقام معظم 
رهبری معتقدند که همه چیز را به بخش خصوصی بسپارید 
و باید دولت نظارت کند. باید راهی پیدا کنیم و در مسیر 
اینکه وزارت  با بیان  درست این مسئله محقق شود.وی 
صنعت، معدن و تجارت در کنار بخش خصوصی است، 
اظهار کرد: باید تجارت را توسعه دهیم. البته با کشورهایی 
تجارت آزاد و تجارت ترجیحی داریم؛ مشکلاتی هم وجود 
دارد که باید این مشکلات برطرف شود.وزیر صمت تاکید 
کرد: باید سند راهبردی حوزه صنعت تدوین شود. در این 
گلوگاه های کشور  رفع مشکلات  بر  را  تمرکز  باید  سند 
بگذاریم. بعد بر اقداماتی که ثروت آفرین و اشتغال آفرین 
است، تأکید شود.وی گفت: برای استفاده از ظرفیت بخش 
خصوصی، راهکارها و مدل هایی وجود دارد که می توانیم در 
کمیسیون های تخصصی اتاق ایران درباره آن ها گفت وگو 

کرده و به راهبرد مشترک برسیم.

وزیر صمت :

نماینده جامعه کارگری در شورای عالی کار؛رانتخـواران دنبال تعیین قیمت اند
برای تعیین دستمزد نماینده کارفرمایی 

در کنار نماینده کارگران است
عضو شورای عالی کار گفت: در تعیین دستمزد، نماینده 
علیرضا   . نیست  کارگری  جامعه  مقابل  کارفرمایی 
میرغفاری، نماینده جامعه کارگری در شورای عالی کار 
در کانون هماهنگی شوراهای اسلامی کار استان تهران 
گفت: در حوزه کار قانون به طور کامل دیده نمی شود؛ 
از  یکی  معیشت  مزد، سبد  کمیته  در  مثال  عنوان  به 
محورهای تعیین دستمزد بوده که همیشه عقب تر از 
عدد سبد معیشت بوده است. در بهترین حالت به 35 
یا 36 درصد سبد معیشت رسیده ایم.وی افزود: در تعیین 
دستمزد، نماینده کارفرمایی مقابل جامعه کارگری نیست 
بلکه نماینده دولت در مقابل ما قرار دارد.میرغفاری با تاکید 
بر اینکه ترکیب شورای عالی کار اقتصادی است، ادامه 
داد: بنا بر ماده 167 قانون کار بند »ب« می گوید اعضای 
شورا باید مطلع و آگاه به مسائل اقتصادی و البته اجتماعی 
باشد که این گونه نیست و افراد بیشتر اشراف به مسائل 

اقتصادی دارند و علاقه ای به مسائل اجتماعی ندارند.
حذف حداقل دستمزد زیر پوشش مزد منطقه ای

میرغفاری با اشاره به مساله مزد منطقه ای موضوعی که در 
چند وقت اخیر زیاد به آن پرداخته شده است، گفت: بدنه 
دولت با این موضوع موافق بوده و تاکید جامعه کارگری بر 
این است که سبد معیشت و تعیین حداقل دستمزد باید 
پیش شرط تعیین مزد منطقه ای باشد.وی با بیان اینکه در 
مسائل حوزه کارگری فقط از منظر اقتصادی به موضوع ها 
پرداخته می شود، تصریح کرد: تبعات نگاه گزینشی به 
قانون دامنه گیر همه می شود و در این باره ضعف تشکل ها 
مشهود است.این نماینده جامعه کارگری در شورای عالی 
کار گفت: با توجه به اختلاف نظر در حداقل دستمزد و 
وضعیت استان های مختلف و شاخص توسعه یافتگی و 
محرومیت آنها اجرای مزد منطقه ای شرایط نامناسبی را 
به وجود می آورد.وی اظهار کرد: پیگیری مزد منطقه ای 
این را به ذهن متبادر می کند که متولی امر به دنبال 
حل مسائل جامعه کارگری نیست بلکه به دنبال حذف 
حداقل دستمزد بوده با این استدلال که ساختار چانه 
زنی کارساز نیست.وی عنوان کرد: حداقل دستمزد نباید 
به حاشیه رانده شود و مزد امسال باید عقب افتادگی 
سال های گذشته را با توجه به عدد سبد معیشت جبران 
کند.میرغفاری با تاکید بر اینکه سبد معیشت ملی باید 
به گونه ای بیرون آید که هم برای جامعه قابل پذیرش 
باشد و هم جبران مافات گذشته کند، گفت: عزم جدی 
امسال، احقاق حق از دست رفته کارگران در سال های 

پیش است.

مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران از اینکه روند 
بهمن  تا  خرداد  از  شهری  فرسوده  بافت های  نوسازی 
امسال رشد 50 درصدی داشته است، خبر داد.محمد 
آئینی مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران، گفت: 
با اجرای بسته تشویقی، نوسازی بافت فرسوده شتاب 
مناسبی گرفته است. طبق آمارها، روند نوسازی بافت های 
فرسوده از 155 هزار واحد مسکونی در خردادماه امسال 
به 225 هزار واحد رسید است و رشد تقریباً دو برابری در 

نوسازی بافت های فرسوده را در این مدت تجربه کردیم.
معاون وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: سهم کلان شهرها 
بافت های فرسوده  به ویژه تهران و مشهد در نوسازی 
قابل توجه و حائز اهمیت است. بدین معنا که مساحت 
 26 معادل  کشور  کلان شهر   9 در  فرسوده  بافت های 
درصد است، اما در عملکرد نوسازی 48 درصدی را به 

خود اختصاص داده اند.
آئینی گفت: 225 هزار واحد از ابتدای دولت سیزدهم وارد 

فرایند ساخت و ساز شده است که این واحدها در بیش 
از 63 هزار نقطه کشور در حال ساخت است. تاکنون 57 
هزار واحد به بهره برداری رسیده است که این رقم تا پایان 
امسال به 80 هزار واحد می رسد.وی در بیان رتبه بندی 
شهرهای برتر در زمینه نوسازی بافت های فرسوده گفت: 
و  اصفهان  تبریز،  کرمانشاه،  مشهد،  تهران،  شهرهای 
همدان به عنوان شهرهای برتر در زمینه نوسازی بافت 

فرسوده شناخته شدند.

مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران اعلام کرد:

رشد ۵۰ درصدی نوسازی مسکن در بافت های فرسوده

رئیس کل بانک مرکزی:
مرکز مبادله باید به سامانه مرجع در 

زمینه قیمت ارز و طلا تبدیل شود
رئیس کل بانک مرکزی با بیان اینکه در حال حاضر صدها 
سامانه در جهان هدایت افکار عمومی، تجار و فعالیت های 
دارند، گفت که علامت  به عهده  ارز  نرخ  را در  اقتصادی 
دادن این سامانه ها به فعالان اقتصادی یکی از آسیب های 
اساسی بازار ارز ماست، بنابراین باید مرکزی داشته باشیم که 
برای هدایت بازار و مردم مرجع باشد. محمدرضا فرزین در 
همایش چشم انداز اقتصاد ایران 1403 اظهار کرد: در حوزه 
تنظیم گری بازار سال آینده عرضه طلا افزایش خواهد یافت.  
طلا مهم ترین جایگزین ارز است، ما نمی توانیم بدون این که 
وارد بازار طلا شویم ارز را مدیریت کنیم. تلاش ما استفاده از 
ابزارهای مختلف بازارمحور در این مرکز مبادله خواهد بود.

وی با اشاره به راه اندازی مرکز مبادله طلا و ارز بیان کرد: 
با راه اندازی مرکز مبادله که قول آن را داده بودیم ولی به 
دلیل آماده سازی نرم افزارها، امسال راه اندازی شد، به حوزه 
طلا وارد شده و هفتگی در بازار طلا حراج داریم. در حوزه 
ارز هم می خواهیم اختیارات بحث های اجرایی را به مرکز 
مبادله بسپاریم تا مرکز مبادله تابلوهایی داشته باشد که 
نرخش به نرخ مرجع تبدیل شود. ما نمی توانیم به این روش 
ادامه دهیم که دائما صدها سامانه در نقاط جهان هدایت 
افکار عمومی، تجار و فعالیت های اقتصادی را در نرح ارز به 
عهده داشته باشد و روی انتظارات هم اثرگذار باشد.رئیس 
کل بانک مرکزی با بیان اینکه بازار ارز و طلا تعریف دارد، 
اظهار کرد: این سامانه ها بازار محور نیستند. حجم معامله و 
نوع پولی که در این سامانه ها مبادله می شود مشخص نیست. 
کشور ما حجم بسیار بالای قاچاق کالا از نوع واردات، صادرات 
و پولشویی دارد. در بسیاری از این سامانه ها این عملیات 
قاچاق صورت می گیرد. علامت دادن این سامانه ها به فعالان 
اقتصادی یکی از آسیب های اساسی  بازار ارز ما است و ما 
باید بتوانیم مرکزی داشته باشیم تا برای هدایت بازار و مردم،   
بتواند مرجع باشد.فرزین خاطرنشان کرد: این کار به سرعت 
اتفاق نمی افتد، لازمه اش اعتماد مردم به سیاست گذار است، 
اعتماد مردم به بانک مرکزی و سیاست های بانک مرکزی. 
تلاش ما این است که این اعتماد بین ما، مردم و فعالان 
اقتصادی ایجاد شود و ما بتوانیم یک نرخ مرجع داشته باشیم.

وی در خصوص بانک های ناتراز توضیح داد: ما مجموعه ای 
بانک ها  ناترازی  اصلاح  بر  ناظر  اقداماتی  و  سیاست ها  از 
آینده سیاست های  داریم. در  سال  اعتباری  و موسسات 
اصلاحی در جهت سالم سازی ترازنامه بانک ها در دستور کار 
جدی مقام سیاست گذار پولی و بانکی خواهد بود. سال جاری 
از همان ابتدا و زمانی که جمع بندی کردیم سه موسسه 
نمی توانند به کارشان ادامه دهند، با یک برنامه اطلاع رسانی 
مشخص انحلال را پیش بردیم و خوشبختانه هر سه موسسه 
ناتراز را منحل کردیم و خیلی حواشی هم در جامعه نداشت؛ 
چون مطابق با یک برنامه مشخص در بانک مرکزی کار را 
بانک مرکزی خاطرنشان کرد: به  پیش بردیم.رئیس کل 
تعدادی از بانک های دیگر هم برنامه اصلاحی دادیم که آنها 
هم در حال اجرای برنامه موجود هستند. البته بارها تاکید 
کردم که بخشی از ناترازی موجود در بانک ها ناشی از ناترازی 
دولت است. این ناترازی به نظام بانکی منتقل  شده است؛ 
اما در هر صورت ما باید تلاش کنیم که این ناترازی کاهش 

پیدا کند.

رئیس انجمن صنفی خدمات پس از فروش خودرو با اشاره 
به لزوم برخورداری از استانداردهای مدون در خصوص 
استاندارد  یک  هنوز  گفت:  کشور  در  برقی  خودروهای 
مشخص در خصوص خودروهای برقی تدوین نشده و نیاز 
است هر چه زودتر استاندارد لازم در این رابطه تدوین 
شرکت های  صنفی  انجمن  رئیس   - پناهی  شود.بهزاد 
خدمات پس از فروش خودرو - در همایش خدمات پس از 
فروش خودروهای برقی در رابطه با لزوم حرکت به سمت 
استفاده از خودروهای برقی گفت: اخیرا بحث خودروهای 
برقی شتاب بالایی گرفته و در وزارت صمت نیز عزمی 
جدی برای ورود این خودروها به بازار و ناوگان حمل و 
نقل کشور صورت گرفته است. با این حال متاسفانه هنوز 
یک هم زبانی واحد در بخش خودروهای برقی وجود ندارد 

و ابتدا باید این همزبانی مشترک، شکل بگیرد.پناهی افزود: 
ورود خودروهای برقی به بازار و ناوگان های حمل و نقلی 
کشور اجتناب ناپذیر است و باید از خدمات پس از فروش 

این خودروها غافل نمانیم.
وی در ادامه به همکاری انجمن خدمات پس از فروش 
 )ISQI( خودرو و شرکت بازرسی کیفیت و استاندارد ایران
اشاره کرد و گفت: طی برخی مطالعات علمی و پژوهشی، 
بررسی و تحقیقات لازم در خصوص خودروهای برقی و 
الزامات خدمات پس از فروش آن صورت گرفته و مقرر 
است نتیجه آن به عنوان پیش نویس آیین نامه خدمات پس 
از فروش خودروهای برقی، به وزارت صمت پیشنهاد شود.

رئیس انجمن صنفی خدمات پس از فروش خودرو، در 
مورد نبود استاندارد و قوانین مشخص در رابطه با استفاده از 

خودروهای برقی گفت: هنوز در خصوص خودروهای برقی 
هیچ استانداردی تهیه و تدوین نشده است و دولت باید در 
خصوص این خودروها و الزامات آن که از نیازهای جامعه 
است، هر چه زودتر ورود کند تا شاهد یک استاندارد تدوین 
شده در خصوص خودروهای برقی باشیم.وی در پایان، به 
 )connected car( جای خالی سیستم خودرو متصل
در صنعت خودروسازی کشور اشاره کرد و گفت: سیستم 
خودروهای متصل یکی از مهم ترین بخش های خدمات 
پس از فروش است که با برقراری ارتباط با عرضه کننده و 
مالک خودرو تمامی نواقص و معایب خودرو را هشدار داده 
و از ایجاد صدمات بیشتر به خودرو جلوگیری می کند که 
متاسفانه جای خالی این سیستم در صنعت خودروسازی 

کشور به شدت احساس می شود.

رئیس انجمن خدمات پس از فروش خودرو تاکید کرد:

لزوم تدوین یک استاندارد مشخص برای خودروهای برقی
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علی نتاج: نمایشگاه.  بین المللی صنایع دستی و گردشگری به مدت سه روز  
درتهران برگزار شد. در این نمایشگاه که شهرداری سرخ رود نیز غرفه داشت 
مهندس ضرغامی وزیر میراث فرهنگی و گردشگری و صنایع دستی ، دکتر 
احمد توکلی معاون عمرانی استاندار مازندران،دکتر اکبرزاده ریاست شورای 
اسلامی شهر و دکتر سعیدی مشاور شهرداری سرخ رود پس از حضور در 
سالن هفت نمایشگاه از غرفه شهرداری سرخ رود بازدید بعمل آوردند  و این 
غرفه با استقبال زیادی از بازدید کنندگان روبرو شد.شهرداری سرخ رود با 
هدف معرفی سرخ رود و جذب گردشگر و سرمایه گذار شرکت کرده بود 

توانست برای مخاطبان زیادی حائز اهمیت باشد.
در روز اختتامیه این نمایشگاه  دکتر احمد توکلی معاون عمرانی استاندار 
مازندران با حضور در این غرفه به افراد حاضر در غرفه بابت طراحی این 

غرفه و حضور فعالانه و ایجاد بستری مناسب برای بازدید بهتر سرخ رود 
تشکر و قدردانی کرد.مهندس محسن کبود شهردار سرخ در پایان اختتامیه 
نمایشگاه بین المللی هدف حضور شهرداری سرخ رود را  در نمایشگاه 
بین المللی و ایجاد غرفه به خبرنگارما گفت :هدف ما استمرار در جذب 
گردشگری و سرمایه گذاری در شهر سرخ رود می باشد چون سرخ رود یک 
شهر توریستی و جاذبه های گردشگری زیادی دارد تصمیم گرفتیم که  
غرفه ای در نمایشگاه بین المللی داشته باشیم تا قابلیت های بحث توریست و 

جذب گردشگر در این شهر را به نمایش بگذاریم.
شهردار سرخ رود با ابراز خرسندی از حضور شهرداری سرخ رود و ایجاد 
غرفه در این نمایشگاه بین المللی بابیان این مطلب موضوع گردشگری را 
یک فرصتی در جهت پیشرفت سرخ رود دانست و گفت : در توسعه مدرن 

شهری جذب گردشگر و توریست اولویت همه کشورها و شهرهای پیشرفته 
دنیاست که ما هم می خواهیم از این فرصت ها برای شهر سرخ رود استفاده 
کنیم تا بتوانیم در جذب توریست و گردشگر امکانات لازم رو فراهم سازیم.

وی ادامه داد : الحمدلله  با عنایت خداوند متعال این امکان وجود دارد تا 
بتوانیم پذیرای حجم بالایی در جذب گردشگروسرمایه گذار باشیم ودراین 

موضوع استمرار می ورزیم .
شهردار سرخ رود در پایان اختتامیه نمایشگاه گفت:  از حمایت ها و توجه  
شورای اسلامی شهرکه  به موضوع گردشگری به عنوان شاخصه اصلی 
شهر داشتند سپاسگزارم واز همه کسانی که دراین  نمایشگاه  با شهرداری 
سرخ رود درایجاد غرفه همکاری داشتند وهم کسانی که ازاین غرفه بازدید  

نمودند قدردانی   و تشکر می نماییم .

مهندس کبودشهردار سرخ رود :

 هدف ما استمرار جذب گردشگر و سرمایه گذار
 در شهر سرخ رود است 

*میراث سرخ رود در دستان وزیر


